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ZAPISNIK  
SA 32. RADNE SJEDNICE SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO  

ODRŽANE 23.12 .2013. GODINE 
 
Sjedinici su prisustvovali poslanici/zastupnici: 
 
SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA BIH 
1.Brigić Ivan 
2.Srna- Bajramović Segmedina 
3.Crnogorac Branislav 
4.Fazlija Nedžad 
5.Hajdarević Hadžem 
6.Efendić Faruk 
7.Papo Edina 
 
STRANKA DEMOKRATSKE AKCIJE BIH 
1.Ademović Kemal 
2.Alić Haris 
3.Čomor Eldar 
4.Konaković Elmedin 
5.Zukić Amir 
6. Hodžić Dževad 
7.Mašović Amor 
 
SAVEZ ZA BOLJU BUDUĆNOST 

 
1.Bajrović Izudin  
2.Filipović Selma 
3.Solaković Adnan 
5.Talović Munir 
  
BOSANSKOHERCEGOVAČKA PATRIOTSKA STRANKA - Sefer Halilović 
1.Backović Zaim 
 
NAŠA STRANKA- NOVA SOCIJALISTIČKA PARTIJA- Zdravko Krsmanović 
1.Kojović Predrag 
2.Haverić Tarik  
 
NARODNA STRANKA RADOM ZA BOLJITAK 
1.Čardžić Damir 
 
BOSS- Mirnes Ajanović 
1.Radeljaš Esed 
 
 
SAMOSTALNI POSLANICI/CE 
1.Zeković Enes 
2.Jurić Mira 
3.Hodžić Sabahudin  
3.Mehmedić Besim 
5.Mulaosmanović Fikreta 
6.Pindžo Mirsad 
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Otvarajući rad na 32.Radnoj sjednici zamjenik Predsjedavajuće gdin. Kemal Ademović  je 

pozdravio  uvažene kolege i kolegice poslanike, premijera i članove Vlade i sve uvažene 
goste, od predstavnika opština, javnih ustanova, nevladinih organizacija, udruženja 
Sindikata, predstavnike Međunarodne zajednice, kao i medije. Prema elektronskoj 
evidenciji, sjednici je  prisustvovalo  29 poslanika/zastupnika, što je dovoljan broj za 
punovažan rad i odlučivanje.  

 
Izostanak sa ove sjednice opravdali su: predsjedavajuća Mirjana Malić, dopredsjedavajući 
Naser Nabil i zastupnici: Kenan Ademović i Dževad Rađo. 

 
Prijedlog dnevnog reda 32. Radne sjednice Skupštine Kantona Sarajevo utvrdio je Kolegij 
Skupštine na sjednici održanoj dana  09.12.2013 .godine. 
 
Na osnovu člana 73. Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo („Službene  novine Kantona 
Sarajevo“ – (Drugi novi prečišćeni tekst, br: 41/12 i 15/13), Kolegij Skupštine Kantona 
Sarajevo, dana 19.12.2013.godine, prihvatio je zahtjev Vlade Kantona Sarajevo i Komisije za 
izbor i imenovanja i administrativna pitanja, da se  Prijedlog dnevnog reda 32. Radne 
sjednice,  dopuni sa sljedećim tačkama: 
 

1. Program rada Skupštine Kantona Sarajevo za 2014. godinu;  
(Razmatraće se kao tačka 2.) 

2. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Odluku o privremenom finansiranju Zavoda 
zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo za period 01.01.-31.03.2014. godine broj: 
UO/04-15224-1/13, koju je donio Upravni odbor Zavoda zdravstvenog osiguranja 
Kantona Sarajevo na  sjednici održanoj  12.12.2013. godine; (Razmatraće se kao  
tačka 7.) 

3. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Odluku o privremenom finansiranju potreba 
JU „Služba za zapošljavanje Kantona Sarajevo“ - Sarajevo za period  od 01.01. do 
31.03.2014. godinu, broj: 05/1-2059/13 od 16.12.2013. godine;    (Razmatraće se kao  
tačka 8.) 

4. Prijedlog odluke o prihvatanju Programa sanacije KJP "ZOI '84" Olimpijski centar 
Sarajevo d.o.o. Sarajevo; (Razmatraće se kao tačka 9.) 

5. Prijedlozi odluka o: 
-Prijedlog odluke o smjeni pravobranioca Pravobranilaštva Kantona Sarajevo  
-Prijedlog odluke o potvrđivanju imenovanja vršioca dužnosti pravobranioca 
Pravobranilaštva Kantona Sarajevo (Razmatraće se kao  tačka 10.) 

6. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Program rada za 2014. godinu 
Kantonalnog stambenog fonda Sarajevo; (Razmatraće se kao  tačka 12.) 

7. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Plan rada sa finansijskim planom prihoda i 
rashoda za 2014. godinu Kantonalnog stambenog fonda Sarajevo; (Razmatraće se 
kao  tačka 13.) 

8. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Program rada Fonda Kantona Sarajevo za 
izgradnju stanova za članove porodica šehida i poginulih boraca, ratne vojne invalide, 
demobilizirane borce i prognane osobe za 2014. godinu; (Razmatraće se kao  tačka 
14.) 

9. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Finansijski plan prihoda i rashoda za 2014. 
godinu Fonda Kantona Sarajevo za izgradnju stanova za članove porodica šehida i 
poginulih boraca, ratne vojne invalide, demobilizirane borce i prognane osobe; 
(Razmatraće se kao  tačka 15.) 

10. Izvještaji o radu i poslovanju: 
-JP „Televizija Kantona Sarajevo“ za 2011. godinu 
-JP „Televizija Kantona Sarajevo“ za 2012. godinu;  
-KJP Centar "Skenderija" d.o.o. Sarajevo za 2012. godinu;  
-KJP za gospodarenje državnim šumama "Sarajevo – šume" d.o.o. za 2012. godinu;  
-KJP "ZOI '84" Olimpijski centar Sarajevo d.o.o.,  za 2012. godinu;  
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-KJP "Veterinarska stanica" d.o.o. za 2012. godinu;  
-KJP "Poljoprivredno dobro Butmir" d.o.o. za 2012. godinu.  

 
Pristupilo se  utvrđivanju dnevnog reda sjednice. 
 
 
Poslanik/zastupnik Elmedin Konaković je u ime  Komisije za izbor i imenovanja, zamolio da 
Odluka o razrješenju prabobranioca i imenovanju vd pravobranioca stavi negdje prije tačke 
10. eventualno na tačku broj 2. „ Imamo sljedeću situaciju: Prijeldog imenovanja vd 
pravobranioca je iz okvira već službe jednog od zamjenika. Drugo zamjeničko mjesto je 
otvoreno i ne možemo da raspišemo konkurs zato što nismo raspisali konkurs za 
pravobranioca. Komisija za izbor i imenovanja ima namjeru hitno u toku sjednice pokrenuti 
sve pomenute procedure, veću četvrtak poslije praznika zakazati sjednicu, i ja vas molim da 
ovu Odluku stavite na tačku broj 2. odmah nakon stepena realizacije zaključaka za koje je 
zadužena Vlada, kako bi se stekli uslovi da eventualno zbog dužine ove sjednice ne bi smo 
ovaj materijal tek raspravljali u januaru i to bi zaista (nerazumljivo) koje je jako bitan organ 
bila jedna prekomplikovana i složena situacija, te vas molim da ovu tačku stavite na broj dva 
ukoliko se Skupština slaže ili da je stavite kao prijedlog molim vas“. 
 
Zamjenik predsjedavajuće  je zatražio da se o  prijedlogu zastupnika Konakovića izjasne 
poslanici/zastupnici. 
 
Od prisutnih 30 ukupno je glasalo 26, nije glasalo 4, ZA je glasalo 19, suzdržanih 4, protiv 3. 
 
Konstatovao je da je prihvaćen ovaj prijedlog zastupnika Konakovića da tačku sa rednog 
broja 10 ,  pozicionira na tačku broj 2. 
 
Na osnovu naprijed navedenog Prijedlog dnevnog  reda,  današnje, 32. Radne sjednice 
Skupštine Kantona glasi: 
 

1. Poslanička/zastupnička pitanja, inicijative i odgovori; 
2. Prijedlozi odluka o: 

-Prijedlog odluke o smjeni pravobranioca Pravobranilaštva Kantona Sarajevo  
-Prijedlog odluke o potvrđivanju imenovanja vršioca dužnosti pravobranioca 

Pravobranilaštva Kantona Sarajevo 
3. Program rada Skupštine Kantona Sarajevo za 2014. godinu; 
4. Informacija o stepenu realizacije skupštinskih zaključaka za čiju je realizaciju 

zadužena Vlada Kantona Sarajevo; 
5. Prijedlog zakona o platama i naknadama članova organa upravljanja i drugih organa 

kantonalnih javnih preduzeća; 
6. Autentično tumačenje člana 104. Zakona o policijskim službenicima Kantona 

Sarajevo; 
7. Prijedlog odluke o privremenom finansiranju potreba Kantona Sarajevo za period od 

01.01. do 31.03.2014.godine; 
8. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Odluku o privremenom finansiranju Zavoda 

zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo za period 01.01.-31.03.2014. godine broj: 
UO/04-15224-1/13, koju je donio Upravni odbor Zavoda zdravstvenog osiguranja 
Kantona Sarajevo na  sjednici održanoj  12.12.2013. godine; 

9. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Odluku o privremenom finansiranju potreba 
JU „Služba za zapošljavanje Kantona Sarajevo“ - Sarajevo za period   od 01.01. do 
31.03.2014. godinu, broj: 05/1-2059/13 od 16.12.2013. godine; 

10. Prijedlog odluke o prihvatanju Programa sanacije KJP "ZOI '84" Olimpijski centar 
Sarajevo d.o.o. Sarajevo; 

11. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti Kantonalnom javnom preduzeću "Sarajevo-
šume" d.o.o. Sarajevo za upis hipoteke na nekretnine u vlasništvu, radi dugoročnog 
kreditnog zaduženja kod poslovne banke u iznosu do 3.400.000,00 KM; 

12. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Program rada za 2014. godinu 



 4

Kantonalnog stambenog fonda Sarajevo; 
13. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Plan rada sa finansijskim planom prihoda i 

rashoda za 2014. godinu Kantonalnog stambenog fonda Sarajevo; 
14. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Program rada Fonda Kantona Sarajevo za 

izgradnju stanova za članove porodica šehida i poginulih boraca, ratne vojne invalide, 
demobilizirane borce i prognane osobe za 2014. godinu; 

15. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Finansijski plan prihoda i rashoda za 2014. 
godinu Fonda Kantona Sarajevo za izgradnju stanova za članove porodica šehida i 
poginulih boraca, ratne vojne invalide, demobilizirane borce i prognane osobe; 

16. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti Javnoj ustanovi Opća bolnica „Prim. dr. 
Abdulah Nakaš“ za pokretanje procedure za vršenje statusnih promjena koje se 
odnose na dodjelu naziva univerzitetska bolnica; 

17. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o preuzimanju prava osnivača Fonda Kantona 
Sarajevo "IKRE"; 

18. Prijedlozi odluka o: 
a)Razrješenju Nezavisnog odbora za izbor i reviziju Policijskog komesara; 
b)Imenovanju Nezavisnog odbora za izbor i reviziju Policijskog komesara; 

19. Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju JU „Apoteke Sarajevo“ za  2012.  godinu sa 
Odlukom Upravnog i Nadzornog odbora o usvajanju Izvještaja, Neovisnim 
revizorskim mišljenjem, kao i Mišljenjem Ministarstva zdravstva Kantona Sarajevo i  
Mišljenjem Zavoda zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo; 

20. Izvještaj o radu i Izvještaj o finansijskom poslovanju Zavoda za informatiku i statistiku 
Kantona Sarajevo za 2012. godinu; 

21. Izvještaji o radu i poslovanju: 
a) JP „Televizija Kantona Sarajevo“ za 2011. godinu  
b) JP „Televizija Kantona Sarajevo“ za 2012. godinu;  
c) KJP Centar "Skenderija" d.o.o. Sarajevo za 2012. godinu;  
d) KJP za gospodarenje državnim šumama "Sarajevo – šume" d.o.o. za 2012. 

godinu;  
e) KJP "ZOI '84" Olimpijski centar Sarajevo d.o.o.,  za 2012. godinu;  
f) KJP "Veterinarska stanica" d.o.o. za 2012. godinu;  
g) KJP "Poljoprivredno dobro Butmir" d.o.o. za 2012. godinu.  

22. Preporuke Ureda za reviziju institucija u Federaciji Bosne i Hercegovine date u 
Konačnom Izvještaju o reviziji finansijskih izvještaja Budžeta Kantona Sarajevo za 
2012. godinu 

 
Pristupilo se izjašnjavanuju o Predloženom dnevnom redu. 
 
OD PRISUTNIH 30, UKUPNO JE GLASALO 29, 1 NIJE GLASAO. ZA JE GLASALO 29, 
NIJE BILO UZDRŽANIH I PROTIV. 
 
Gosp. Ademović je konstatovao da je skupština za 32. radnu sjednicu skupštine kantona 
sarajevo usvojila  dnevni red, kako je i predložen. 
 
Kao informativni materijal dostavljen je: 
 

• Informacija o stanju kriminaliteta, javnog reda i mira i sigurnosti saobraćaja na 
području Kantona Sarajevo za mjesec oktobar 2013. godine. Isto tako za ovu 
sjednicu je premještena Informacija o stanju sigurnosti javnog reda i mira na području 
Kantona Sarajevo za septembar 2013 godine. 

• Informacija o istraživanju tržišta rada na području Kantona Sarajevo za 2012. godinu; 
• Informacija o stanju kriminaliteta, javnog reda i mira i sigurnosti saobraćaja na 

području Kantona Sarajevo za mjesec novembar 2013. godine; 
• Informacija o realizaciji Programa rada Skupštine Kantona Sarajevo, sa izvještajima o 

radu radnih tijela; 
• Informacija o dešavanjima u KJP PD „Butmir“d.o.o Sarajevo. 
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Prije prelaska na realizaciju tačaka dnevnog reda pristupilo se usvajanju Zapisnika sa 
stenogramom 29. radne sjednice koji su  dostavljeni uz pozive za sjednicu. 
 
 
Od prisutnih 30, ukupno je glasalo 26, nisu glasala 4. ZA je glasalo 26, nije bilo uzdržanih i 
protiv. 
 
Zamjenik predsjedavajuće Ademović je konstatovao da je Skupština potvrdila Zapisnik sa 
Stenogramom sa 29. radne sjednice Skupština Kantona Sarajevo održane 23.09, 25.09, 
30.09.2013 godine. 
 

 
AD - 1. 
 
POSLANIČKA/ZASTUPNIČKA PITANJA, INICIJATIVE I ODGOVORI 
 
Gosp. Ademović je obavjestio prisutne zastupnike da vreijeme trajanja ove tačke je 60 
minuta. 
 
Poslanik/zastupnik Besim Mehmedić je poslovničkom intervencijom tražio da se prijavljivanje 
poslanika/zastupnika započne tek kada  započne tačka dnevnog reda. 
Dolazimo u poziciju da su neki već pripremili svoj taster prije nego što se i objavila ta tačka. 
Zato tražim da se poništi ovo i onda kako se ko, kako mu padne grah da bude po dnevnom 
redu. 
 
Zatraženo je od  sekretara da prisutnim obrazloži kakva je bila praksa prethodnih godina. 
 
Sekretar Abid Kolašinac je rekao da poslovnički nije regulisano kada će se zastupnici 
prijavljivati to je stvar zastupnika. Predsjedavajući bi mogao da zatraži od zastupnika da se 
odjave i ponovo prijave za jer je činjenica da je još prije deset minuta, još dok je Hitna 
sjednica trajala bilo prijavljenih četiri zastupnika. Ja sam to pratio. Međutim, evo oni su ostali 
prijavljeni. Dakle dobra je volja zastupnika da odustanu da se odjave i da se ponovo prijave 
za postavljanje pitanja, komentare itd. Predložio je da se donese zaključak da se zastupnici 
mogu prijavljivati za diskusiju tek onda kada predsjedavajući tu tačku dnevnog reda otvori 
odnosno predloži da se počne o njoj raspravljati.  
Gdin Ademović je predložio da  se donese sljedećei zaključak: 
Da se zastupnici za tačku elektronskim putem prijavljuju nakon što predsjedavajući otvori tu 
tačku dnevnog reda. 
 
Pristupilo se izglasavanju ovoga zaključka. 
 
Od prisutnih 30, ukupno je glasalo 23, nije glasalo 7, ZA je glasalo 22, uzdržanih 1, nije bilo 
protiv.  
 
Gdin. Ademović je konstatovao da je Skupština donijela Zaključak da se zastupnici 
elektronskim putem prijavljuju nakon što se tačka dnevnog reda otvori. 
 
Poslovnička intervencija zastupnik Čardžić. 
 
Poslanik/zastupnik Damir Čardžić svojom poslovničkom intervencijom da izdejstvuje kod  
prisutnih vezano za današnju temu PD Butmir izvještaja i da da prvi bude prijavljen.  
 28.08.2013. podnio jednu inicijativu koja znači da se hitno u krug PD Butmir pošalju sve 
institucije za zaštitu zakonitosti od Tužilaštva, MUP-a kao i inspekcije rada poreska i 
finansijska inspekcija koje bi doprinijele na zaštiti državnog kapitala tj imovine građana 
Kantona Sarajevo. Uz ti izvršiti provjeru svih institucija koje su prozvane ili morale po 
službenoj dužnosti da zaštite državni kapital te one koje nisu to učinile ili opstruirale cijeli 
proces, sankcionirati. Vi imate danas na dnevnom redu izvještaj o poslovanju PD Butmir i 
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mislim da se kompletan taj proces vezano za PD Butmir smišljeno prevvodi na politički 
proces pa su tako uprava koja je smijenjena zajendo sa direktorom Memiševićem i dva 
izvršna direktora koji su podnijeli podneske sudu kao podnesak trečih lica sudu gdje se 
pokušavaju da se uključe kao umješaći. I to se dešava po sljedećem principu, da to više liči 
na situaciju da se vodi postupak protiv Narodne stranke radom za boljitak koja u javnosti 
hoće da se predstavi kao kriminalna organizacija nekompetentnih, neobrazovanih ljudi, koja 
je spremna na sve jer ne biraju sredstva da dođu ddo svog cilja. Ovdje se ne vodi pravni 
postupak protiv lica koja su izabrana ovom skupštinom ovdje dato im za pravo da uvedu reda 
u PD Butmir nego da se sve okreće, da se vodi politički proces protiv čelnika Narodne 
stranke radom za boljitak i imena Narodne stranke raddom za boljitak općenito.  
 
Poslanik/zastupnik Branislav Crnogorac je problematizirao problem zagađenosti u gradu. 
Dakle Svjetska zdravstvena organizacija potvrdila da je zagađenost u glavnom gradu BIH 
enormna te je Sarajevo proglasila najzagađenijim gradom Evrope u protekle dvije godine. 
Mislim da svi vidimo i osjetimo kako su ogromna aerozagađenja da ne bi smo za koju godinu 
imali povećan broj karcionoma pluća smatram da već sada hitno moramo djelovati. Ova 
problematika je kompleksna pitam šta se konkretno uradilo po ovom pitanju? Da li se na 
ulicama kontrolišu vozila?  Da li se neispravna isključuju? Da li se kod velikih potrošača 
može naći alternativni način grijanja? Ko na ulicama kontroliše vozila u tom smislu te koliki je 
broj vozila bio neispravan na tehničkim pregledima po pitanju izduvnih gasova itd? Itd.. dakle 
mislim da resorno Ministarstvo bi mi moglo dati odgovor na ovo pitanje da li se išta u suštini 
išta radi na smanjenju zagađenosti jer ono je veliki problem već odavno za ovaj grad i za 
žitelje ovog grada. Također bih ponovo izrazio sumnju prilikom imenovanja članova UO i NO 
i to eksplicitno sumnjam na stav 2. to sam već u nekoliko navrata problematizirao princip e. 
Član 3 Zakona o ministarskim vladinim i drugim imenovanjima FBIH. Ujedno želim da 
podsjetim na član 6 zakona koji poziva javnog službenika na odgovornost prilikom izbora i 
imenovanja. Nadam se da moje skupštinske kolege ovo neće ponovo doživjeti kao 
politikantstvo nego da će shvatiti da temelji ovog grada ove držvae se grade upravo na 
multietičnosti i da na to trebamo biti svi ponosni, a ne da uz ovo vežemo politikantstvo i 
slično. Zakon o ministarskim vladinim i drugim imenovanima FBIH konketno principi ovoga 
Zakona stav e. kaže zastupljenost pri upošljavanju odgovorni javni službenik nastoji osigurati 
da se kod imenovanja na javni i položaj u pravilu održava sastav naroda i građana BIH. To 
nisam jedini ja problematizirao to su problematizirale i sve ostale kolege ovdje prema tome 
očekujem da dobijemo uistinu i konačnu listu tih svih članova UO i NO u javnim ustanovama. 
 
Poslanik/zastupnik Selma Filipović je svoje pitanje uputila Ministarstvu stambene politike 
Kantona Sarajevo odnosi se na Zakon o održavanju zajedničkih dijelova zgrada i upravljanju 
zgradama. Obrazloženje u članu 2. tačka c. Zakona je data definicija zgrade. Zgrada je 
samostalna građevinska cjelina ili samostalna građevinska cjelina koja sa građevinskom 
cjelinom druge zgrade čini funkcionalnu cjelinu. Ova definicija je nejasna ili zbinjujuća. 
Istovremeno je članom 63. stav 2 Zakona propisano da etažni vlasnici zgrade obavvezno 
biraju jednog upravitelja i jednog predstavnika etažnih. Ove odredbe Zakona su izazvale 
ogromne probleme za etažne vlasnike jer traže da zgrada sa više ulaza ima jednog 
upravitelja i jednog predstavnika. Ove odredbe su bile u svim Zakonima koji su do sada 
primjenjivane ali nisu nađeni mehanizmi da se ovo provede na terenu. Iako je od prvog 
Zakona prošlo 12 godina još uvijek stanje na terenu nije uslađeno sa ovim odredbama što je 
nedopustivo. Pitanje: Koliko zgrada u ovom trenutku nije usklađeno sa navedenim 
odredbama zakona i kako i kada Ministarstvo stambene politike namjerava riješiti ovaj očit 
problem?  
Drugo zastupničko pitanje je upućeno ministru finansija u Vladi Kantona Sarajevo gdinu 
Muhamedu Kozadri a želim da mi predoći informacije o stepenu realizacije obaveze iz 
Budžeta Kantona Sarajevo za 2013 prema korisnicima, fakultetima odnosno akademijama. 
Pozicija LAN 011 transfer za visoko obrazovanje utvrđenog Budžetom za 2013 godinu do 
kraja godine tj. do 31.12.2013 godine. Hvala lijepa. 
 
Poslanik/zastupnik Elmedin Konaković se osvrnuo na inicijativu koju je Vlada realizovala i 
stavila u proceduru Zakon o taksi prevozu samo me zanima da li će biti na januarskoj 
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sjednici i to bih volio da mi usmeno ministar pošto je završena javna rasprava završene sve 
procedure, očekivali smo možda i na decembarskoj, nismo vršili pritisak, problem je 
katastrofalan. Nelegalnih taksista sve veći i veći, očekujemo da se to u januaru nađe na 
sjednici.  
Imam dvije inicijative prema Ministarstvu obrazovanja, nauke i mladih. Borba za prava djece 
šehida i poginulih boraca  na Elektrotehničkom fakultetu u Sarajevu još uvijek traje. U toku je 
i sudski spor koji bi trebao da riješi ovu trakavicu. U međuvremenu nekim od studenata je 
dozvoljeno da polažu ispite a studentu koji nije potpisao ponuđeni sporazum od strane 
fakulteta je prvo dozvoljeno da položi dva ispita a nakon toga mu je zabranjeno polaganje 
ispita. Tražim od resornog ministarstva i Vlade Kantona Sarajevo da se uključi i hitno 
omogući polaganje polaganje ispita svim studentima ravnopravno. Druga inicijativa 
Ministarstva obrazovanja, nauke i mladih, da se zajedno sa JU Djeca Sarajeva pronađe 
način za uključivanje u nastavni proces kadrova koji će doprinijeti procesu inkluzivne nastave 
za oko 160 dječaka i djevojčica u ovoj ustanovi koji su u statusu posebnih potreba. Mi smo 
usvajanjem akata i zakona omogučili proces inkluzivne nastave, pojavljaju se problemi. 
Znamo dda nije realno očekivati otvaranje novih radnih mjesta i sistematizaciju ali posotji 
način da se u dogovoru sa drugim JU koje imaju obučene defektologe ili druge profesije 
omoguči i pomogne proces inkluzivne nastave.  
 
Odgovarajući na postavljeno pitanje ministar Jusuf Bubica je rekao da je  javna rasprava je 
završena, sve primjedbe sa javne rasprave su došle u Ministarstvo saobraćaja. Konačna 
formu prijedloga Zakona o taksi prevozu će biti na prvoj sljedećoj sjednici Vlade a poslije 
toga i na prvoj vjerovatno sjednici Skupština Kantona Sarajevo.  
 
Poslanik/zastupnik Dževad Hodžić je pokrenuo inicijativu koja je ustvari prijedlog za koju 
očekujem da se Vlada odnosno premijer ili resorno Ministarstvo odmah danas očituje. A za 
koju bi bilo dobro da se očituje i Skupština u vidu podrške da ovo bude jedan zaključak. 
Naime inicijativa se sastoji u tome prema Vladi Kantona Sarajevo i resornom Ministarstvu za 
obrazvoanje, nauku i mlade da se razmotri mogućnost s obzirom na vremenske okolnosti, 
odnosno veliku, enormnu zagađenost zraka i s obzirom na situaciju da u narednih pet, šest 
dana imamo još četiri radna dana sa prekidima jednog praznika pa vikenda pa ponovno dva 
dana. Da se kraj prvog polugodišta proglasi zaključno sa 24.12. pod a) ili pod b) u jednoj 
blažoj varijanti sa 27.12. zaključno petkom kako bi se poštedila djeca osnovnih i srednjih 
škola od štetnog uticaja ovog zagađenog zraka i kako bi se doprinijelo i možda u realativno 
značajnoj mjeri manjem saobraćaju što bi značilo da bi smo ustvari raspust povečali za 
sedam dana kroz četiri dana za koja postoji mogućnost da se u narednom polugodištu na 
više načina nadoknadi.  
 
Premijer Suad Zeljković je lično  podržao ove inicijative ali iz iskustva prošli put kada smo 
imali puno razloga i u ponedjeljak uslovno rečeno spojili , dobio sam niz pisanih primjedbi da 
stvaramo neradnu naciju, da stvaramo problem roditeljima koji rade a oslobađanjem od 
nastave da smo im stvorili. Dakle imali smo više problema u najboljoj namjeri. Do kraja 
današnje sjednice će se održati sastanak sa sekretarom ministarstva i sa pomoćnikom 
ministra koji je nadležan za rad srednjih škola pa da vidimo da li se to odnosi na osnove i 
srednje da li na kompletan sistem obrazovanja ili na onaj dio samo koji je pod, pa ćemo dati 
svoj stav. Pa ćemo dati svoj stav ali zaista treba vidjeti u skladu sa Zakonom potpuno 
opravdan sa aspekta zdravlja. Lično ima podršku ali evo da viidmo i da to bude zajednička 
odluka.  
 
 
Poslanik/zastupnik Munir Talović se zahvalio Vladi Kantona Sarajevo na formiranju šest 
članova UO UNSA. Prošli puta sam podnio inicijativu oni su sigurno znali i svjesni svoje 
obaveze napravili su UO. Hvala im što su omogučili da UO UNSA sada radi da se ne 
gomilaju problemi. Isto tako želim da pohvalim kompletan sastav Ministarstva obrazovanja 
nauke i mladih odnosno uposlenike koji profeisonalno rade i da ne kažem ne vidi se da 
nemaju ministra u operativnom smsilu. U funkcionalnom i u pravnom smislu želim da 
pokrenem inicijativu odnosno da zamolim opet Vladu da što hitnije postavi ministra za 
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obrazovanje nauku i mlade, jer kao što vidite i po ovim inicijativama zastupnika većina 
obračanja se odnosi na to Ministarstvo, jako puno problema ima. Što se tiče akademske 
zajednice, ima jedan veliki problem vezan za kotlovnicu Kampusa, koja je odlukom Vlade bila 
dodijeljenja Toplanama da vršte funkciju grijanja. Međutim to u praksi ne funkcionira tako pa  
bi novi ministar riješio sigurno mnoga druga pitanja i probleme i na kraju krajeva imali bi 
adresu koja bi mogla da odgovara na sva pianja akademske zajednicce. I s druge strane 
zamolio bih sad ako može neko od Vlade da nam kaže šta je sa budžetom za visoko 
obrazovanje odnosno sa 11 i 12 tranšom. Hoće li je biti, neće je biti ili će kao što smo čuli 
neka obečanja na početku godine da je to budžet koji se sada usvaja a da će se u 
međuvremenu napraviti i neki rebalans gdje će se zadržati oni obroci kao i prethodnih godina 
plaćanja tranši mjesečno a da neće biti zakinuta akademska zajednica. Evo ovo postavljam u 
svoje lično pitanje a i ujedno pitanje jako puno ljudi iz akademske zajednice koji su me 
zamolili da postavim ovo pitanje. 
 
Premijer Suad Zeljković je rekao da će Vlada će poptuno ravnopravno razmatrati i tretirati 
akademsku zajednicu sa ministrom, bez ministra, i neće biti zakinuta ni za jotu u odnosu na 
druge segmente života to je normalan i prirodan odnos. Formalno pravno ima poteškoća 
zbog planiranog, nemogućnosti izvršenog, ne donošenje rebalansa budžeta koji i tako je bilo 
nemoguće donijeti, ali bojazni da će neko biti istretiran a pogotovo akademska zajednica 
obećavam da se to neće desiti. 
 
Poslanik/zastupnik Adnan Solaković je pokrenuo inicijativu prema resornom Ministarstvu 
prostornog prema ministru Zlatku Petroviću. Pošto KJP potražuju značajne novčane sume od 
strane građana od kojih većina neće biti nikada plaćena pogotovo ako se radi o vremenu 
neposredno poslije rata zbog velike migracije stanovništva pa na ovamo. Predlažem, 
reprogramiranje dugova na način da iznos dužnika se podijeli na određeni broj jednakih 
mjesečnih rata npr kao u Beogradu to je na 60 rata. Ali je slično urađeno i u Ljubljani te na taj 
način smanje se dugovanja prema javnim preduzećima i smanje tužbe kojih je do sadda oko 
700.000. na taj način reprogramiranjem bi bila plaćena dugovanja i barem djelimično se 
utjecalo na rješenje problema na dugovanje građana. Hvala lijepo. 
I imam jedno zastupničko pitanje koje moram malo da se ustanem ja se izvinjavam, nije zbog 
leđa nego iz emotivnog razloga a to je studenti su došli, vjerovatno su prepznali sticajem 
okolnosti mog kolege Konakovića cijenjenog poslanika da pomognemo studentima šehida 
koji imaju velike probleme a to se tiče Elektrotehničkog fakuleteta. Gospodo draga njihovi su 
očevi dali najveće živote i o gazijama možemo reći svve najbolje. Ne možemo dozvoliti da se 
prema djeci naših gazija, heroja ponašamo na taj način da ih minimiziramo i da njihova prava 
osporavamo. Molim vas. Njihovi očevi kao i mi mnogi smo gospodo drga dozvolili sa svojom 
krvlju sa svojim mezairam kojima smo napunili ovu državu dozvolili da se mnoge pobjegulje 
podrmaši vrate da bi oni radili a da bi oni šutali našu djecu naših heroja. To nemojte više da 
dozvoljavamo nemojte da mi pokrećemo demonstracije boračke onda će biti velikih 
problema. Prema tome ne može dekan gospodin Narcis Behlilović da izjavljuje djeci 
poginulih boraca da ga zaboli da izvinite i ova javnost ona stvar. Zabolit će vjerujte mi ako se 
ovako bude ponašao. Tako se ponaša i prodekan. Ne smijemo dozvolit. 
Hoću pitanje da postavim dokle a ovdje imamo i tužbu isto. Studenti i djeca. Pitanje 
upućujem ministru nauke i obrazvoanja pošto ga nema to će mi Vlada da odgovori koji se 
odnose na nepoštivanje Zakona o dopunskim pravima boraca branitelja BIH koji kaže da 
djeca šehida i poginulih boraca imaju pravo na besplatno školovanje. Dokle mislite provodite 
anarhiju prema djeci šehida te da li će se preduzeti išta prema rješavanju ovog pitanja? U 
prilogu sam dostavio tužbu te iste djece?  
 
Premijer Suad Zeljković odgovarajući na ovu inicijativu rekao da Odlukom Vlade iz 
perthodnog saziva je  rečeno je da se obezbjedi besplatan upis odnosno besplatno 
školovanje za djecu poginulih boraca, šehida, besplatno za njih jeste, za fakultete se taj 
novac mora nadoknaditi i Vlada je trebala odnonso resorno Ministarstvo izdvojiti čini mi se da 
je u pitanju negdje oko 800.000 KM i to je putem resornih ministarstva, dakle Ministarstvo za 
boračka pitanja zbog populacije iz koje dolaze i ministarstva obrazovanja pokušano da se 
nađe rjšenje s obzirom da te stavke u budžetu nije bilo, da rebalansa nije bilo onda se javilo 
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tehničko pitanje iz kog dijela iz kog razreza da se nadoknadi ta sredstva Elektrotehničkom 
fakultetu. U dva navrata je upućen imperativni nalog dekanu Elektrotehničkog fakulteta da on 
odluku mora poštavati, da djeca moraju biti upisana a da ćemo tražiti rješenje koje će 
zadovoljiti i fakultete i na toj relaciji su se javili određeni problemi. Da djeci nije dozvoljen 
upis. Dakle pokušavamo naći rješenje sprovodivosti odluke koja je napravljena prije čini mi 
se dvije godine. Radi se na tom problemu ne treba biti isključiv u svakom slučaju pokušat 
ćemo naći rješenje koje će prije svega zadovoljiti djecu ove kategorije odnosno 
najzaslužijnijih koji su omogučili odvijanje života u našoj zemlji ali u isto vrijeme i sa pravnog 
aspekta da zadovoljimo ono što se zove funkcionisanje Elektrotehničkog fakulteta.  
 
Poslanik/zastupnik Mira Jurić je u ime stanara u Ulici Ive Andrića broj 9 postavila pitanje 
resornom ministru da li se može prevazići njihov problem. Njihov problem je veličina ulaza, 
ne postojeća delatacija između ulaza broj 7 i ulaza broj 9 gdje trebaju po postojećem zakonu 
imati zajedničkog upravitelja. Ovdje je sprecifična situacija jer u ulazu broj 7 je upravitelj 
Sarajevostan, a u ulazu broj 9 je upravitelj Heting, čijim su radom stanari ulaza broj 9 
poptuno zadovoljni. Zbog zadovoljstva radom upravitelja Heting stanari su potpisali peticiju 
njih 51 vlasnik stana koliko ih ima u ulazu da ne žele da mijenjaju upravitelja. O njihovom 
problemu upoznat je i ombudsman za ljudska prava od koga očekuju pozitivan odgovor. 
Predstavnica ulaza broj 9 me je zamolila da uz ovo pitanje priložim i potpise svih 51 stanara 
koji su protiv zamjene upravitelja firme Heting.  
 
Poslanik/zastupnik Sabahudin Hodžić je svoje pitanje uputio prema Ministarstvu za boračka 
pitanja Kantona Sarajevo. Zatražio je od Ministarstva za boračka pitanja Kantona Sarajevo 
da mu dostavi spisak kojimisija koje formira ovo Ministarstvo za 2012 i 2013 godinu, sa 
brojem održanih sjednica i novčanim iznosima koji su isplačeni članovi komisija pojedinačno. 
Razlog zašto ovo traži jeste da  u medijima piše da se pojedinici nalaze u 10 do 15 komisija i 
da su čitave porodice članovi ovih komisija. Ima informaciju da pojedinci iz komisija 
mjesečno dobiju po 2.000 KM za članstvo u komisijama. U krugovima boračke populacije se 
čak predlažu kolektivne i pojedinačne nagrade što se tiče članstva u ovim komisijama.  
Drugo pitanje se odnosi isto ministru za boračka pitanja a tiče se ogrijeva za boračku 
populaciju s obzirom da je kraj decembra dokle se stiglo sa ovim projektom zima prolazi a 
borci koji su aplicirali na ovaj projekat a ispunjavaju zakonske uslove čekaju i mrznu se, 
nemaju ogrijeva. U čemu je problem pa se ovo ovako odužilo?  
 
Ministar Faid Hečo, odgovarajući na pitanja je rekao da obzirom da je tenderska procedura 
završena očekuje ove sedmice da se krene sa realizacijom projekta podjele i ogrjeva i 
paketa i građevinskog materijala. Znači u toku ove sedmice. Do kraja kalendarske godine će 
biti aktivnost završena.  
 
Poslanik/zastupnik Fikreta Mulaosmanovićje rekla da na  web stranici Kantona Sarajevo 
objavljen je javni poziv za prikupljanje zahtjeva udruženja i nevladinih organizacija radi 
dodjele sredstaava za finansiranje i sufinansiranje projekta koji se odnose na borbu protiv 
maloljetničkog prijestupništva iz budžeta Kantona Sarajevo za 2013 godinu sa pozicije 
premijera Kantona Sarajevo iz septembra mjeseca. Zanima me da li se poziv odnosio na 
organizacije aktivnosti koje nisu uključene u akcioni plan, na koji način će se izbječi 
finansiranje istih ili sličnih projekata koji se relizuju u Akcionom planu i na koji način će se 
mjeriti efekti odnosno rezultati projekata i njihov doprinos smanjenju maloljetničkog 
prijestupništva. Obrazloženje: koliko sam upoznata dosadašnja praksa za ovakvu vrstu 
javnih poziva koje objavljuje Kanton nije podrazumijevala vanjsku nezavisnu, objektivnu 
evaluaciju koja bi na unificiran način pratila efekte dodijeljenih sredstava, nego je samim 
organizacijama koje su bile nosioci aktivnosti ostavljen prostor a na subjektivan i 
nesistematičan način izvještavaju o rezultatima. U tom slučaju su se dobijali podaci koje nije 
bilo moguće komparirati i koji nisu objektivno argumentirali da je provedena aktivnost 
doprinijela smanjenju maloljetničkog prijestupništva.  
 
Poslanik/zastupnik Mirsad Pindžo je imao komentar na zaključak koji je na njegov prijedlog 
Skupština na prošloj sjednici donijela. U ovim materijalima Vlada je odgovorila vezano za 
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zaključak kojim se obavezuje Direkcija za ceste, odnosno Vlada da osigura da Direkcija za 
ceste putem pregovaračkog postupka u skladu sa Zakonom o javnim nabavkama dodijeli 
čišćenje ulica u Sarajevu svom JP koje je i osnovano između ostalog i za tu djelatnost. Iz 
ovoga što ja čitam ovdje ovdje mi miriše malo na prevaru. U čemu se ona ogleda? Dodijeljen 
je pregovaračkim postupkom KJKP RAD čišćenje ulica za ovu sezonu ali nije poništen 
konkurs za naredne četiri godine. Ovo što Vlada kaže da će tražiti od Agencije za javne 
nabavke i Ureda za reviziju ponovo mišljenja ne sporim i treba da zatraži da bude sve u 
skladu sa zakonom ali čemu onda žurba da se ne poništi ovaj konkurs pa nakon pribavljenih 
svih tih mišljenja raspiše eventualno novi ako to Zakon bude tražio i ova mišljenja jer se 
odnosi na periodi 14-18. jer po postojećem zakonu ako zakone hoćemo primjenjivati onda 
naše komunalno preduzeće ne može učestvovati na javnom tenderu. A sada ne znam koji 
ćemo Zakon primjenjivati. Ili tjerati preduzeće rad da krši Zakon da se prijavi na tender ili 
provesti do kraja zaključak Skupštine. Očekuje da Vlada osigura provođenje zaključka 
Skupštine do kraja. Što se tiče inicijative Federalna Vlada je uredbom donijela propis kojim 
nalaže svim članovima uprava, UO i Skupština da se moraju dodatno edicurati i da će se to 
raditi u Privrednoj komori. Ta edukacija koja traje tri vikenda košta 1000 KM po osobi. 
Namjere kada to pravite sistemski da nekome privatno napunite džepove ali i nadležnosti 
Vlade da to uradi ja nemam ništa s tim problem. Ko će to raditi, a zna se ko to radi i u čije 
džepove to ide. Predložio je  zaključak kojim se svim JP u Kantonu Sarajevo zabrani 
finansiranje te edukacije. A sva ona preduzeća koja su eventualno već uplatila ta sredstva da 
se odbije od plate odnosno naknadda članova upravljačkih struktura. Zašto? Vrlo 
jednostavna računica govori da uprave, NO i Skupštine JP u Sarajevu za tu namjenu 
potrošile 150.000 KM.  
 
Odgovarajući na postavljena pitanja Premijer Suad Zeljković je rekao da  je Vlada na 
nastavku sjednice donijela zaključak kojim se zabranjuje trošenje budžetskih sredstava 
javnim institucijama, preduzećima za se vrste obrazovanja, edukacije i trošenje novca na 
ovaj način.  
 
 
 
Poslanik/zastupnik Besim Mehmedić je postavio pitanje uvaženom doktoru Eldanu Lokmiću,  
ministru zdravstva Kantona Sarajevo.  Gospodine ministre pitanja koja sam vam postavio na 
30. redovnoj sjendici Skupština Kantona Sarajevo nisu se odnosila na to da li ste uvrstili u 
listu lijekova proizvode firme NOBEL ILAK i FARMAVITA, nego mnogo važnije a to je, da li je 
lista lijekova Kantona Sarajevo urađena saglasno ili suglasno važečim zakonskim propisima 
koje navodi Zakon o lijekovima da ne navodim službene novine, Pravilnikom o bližim 
kriterijima za izbor lijekova i postupku i načinu izbora liste lijekova u FBIH, Odluci o listi 
lijekova obaveznog zdravstvenog osiguranja FBIH broj 56/13? Ako koji su jedini mjerodavni 
pravni osnov za donošenje liste lijekova u Kanton Sarajevo. Pa postavljam sljedeća pitanja 
na koje tražim pismeni odgovor. Pošto ste naveli da je Komisija za lijekove imenovana 
18.02.2013.godine zašto niste ispoštovali odredbe član 24 i 36 Pravilnika u kojem se  kaže 
da se komisije formiraju u roku od 30 dana stupanja na snagu to je bilo 20.juna 2013 što 
znači (nerazumljivo) i skidanje lijekova na Listu lijekova Kantona Sarajevo ne može obavljati 
komisija koja je bila formirana prije 20 juna 2013. jeste li svjesno doveli u pitanje legitimnost 
obavljanja dodjeljenog posla komisiji? Drugo ponovo postavljam pitanje zašto lista lijekova 
Kantona Sarajevo sadržajem ne odgovora zakonskoj obavezi primjene A i B Federalne liste?  
Drugo pitanje odnosilo se prema Ministarstvu prostornog uređenja i zaštite okoliša da  pred 
skupštinom objasni šta se to dešava u VIK-u oko imenovanja i ovo pitanje zaista ne bih 
postavio da bih ga eventualno bilo kojim mobinog političkim izazvao nego u natpisima u 
novinama stoji. 
 
Odgovarajući na pitanje ministar Zlatko Petrović je reagovao na informaciju koju je dobio u 
petak da je zakazan NO i da se direktorica predložila smjenu vd direktora uz imenovanje vd 
direktora. Elementarno smatram da sam i ovlašten i nadležan da u najmanju ruku budem 
informisan o radnjama i postupcima uprave i NO, ne u smislu da uzimam ingerencije bilo 
koga, znači ni direktora ni uprave ni NO ni Skupštine ali da odgovaram za stanje u oblasti po 
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više od Ustava, o zakona o organizaciji uprave, o Zakonu o komunalnoj djelatnostima i od 
objektivne odgovornosti koju imam skoro svaku skupštinu u svom operativnom radu da se 
borim za status i zakonito poslovanje tih preduzeća. S treće strane sam dobio informaciju da 
su smijenjeni vd i da su imenovani vd i to u radni odnos ljudi koji nisu iz organskog sastava 
VIK-a a prema odluci Vlade i moojim ovlaštenjima sam jedini odgovoran da dam saglasnost 
na bilo kakvo zapošljavanje u bilo kom JKP. U tom smislu sam napisao akt koji je apsolutno 
javan i transparentan i tražio od Skupštine istog preduzeća da u skladu sa zakonom na bazi 
svojim ovlaštenja poduzmem mjere i zatražio vrstu mjera koje treba da se desi. Na Skupštini 
tog preduzeća je da urade ja samo nisam informisan ni koja su to imena ni koji ih je predložio 
ni na bazi čega. U tom smislu znači tražim zakonito da se provede postupak i moj je zahtjev 
da se NO smijeni imajući u vidu da je i prilikom ranije smjene vd direktorice Muamere Srne 
također mimo bilo kakvog znanja mene kao resornog ministra na sjednici NO gdje sam 
također bio a što ima apsolutno video snimak da se donose odluke za koje apsolutno nisam 
upoznat. Ja samo kažem ne želim da odgovaram pred ovim Domom a da ne znam ni 
činjenično stanje ni poteze koji se preduzimaju. Ja se nadam da su potezi i NO i Skupštine i 
svih preduzeća i uprave legalni i zakoniti ali prema sadašnjem činjeničnom stanju ja sam 
zatražio poduzimanje adekvatnih mjera i ja se nadam da će Skupština u tom smislu 
reagovati bilo pozitivno bilo negativno.Znači ni upravva preduzeća ni NO, a prije svega 
uprava preduzeća nije mi dala spolutno nikakve informacije vezano za poteze koji se rade. U 
krajnjoj liniji ako smo imali vd direktore nismo trebali izabrati nove vd direktore nego smo 
trebali izabrati konačno jer je konkurs također za generalnog direktora u toku. Generalnog 
direktora i izvršne direktore i apsolutno. 
 
 
Poslanik/zastupnik Edina Papo je postavila pitanje Ministarstvu prostornog uređenja i zaštite 
okoliša.. Dakle svjedoci smo sve većeg broja problema koji se javljaju zbog enormnog 
zagađenja vazduha u Kanton Sarajevo zbog ogromne količine prljavih i štetnih materijala kao 
što su sumpor, teški metali, prašina i drugi otrovi i najviše ispaštaju naša djeca, stare osobe 
kao i svi građani. Da li se kontrolišu ložionice koje zagrijavaju kvartove u Sarajevu koji se 
energent koristi osim prirodnog plina, ugalj ili mazut i kakvog je kvaliteta? Koju količinu 
sumpora sadrži ugalj ako se koristi u takvim kotlovnicama i da li postoje inspekcije koje su 
nadležne za kontrolu privatnih kuća koje također imaju organizovano grijanje za više 
objekata? Tražim da Vlada Kantona Sarajevo i resorno Ministarstvo što hitnije djeluju u 
okvirima svojih nadležnosti povodom rješavanja problema zagađenosti zraka u Kantona 
Sarajevo te da se inspekcije stave na raspolaganje da bi se ovaj problem počeo rješavati na 
dobrobit svih. 
 
Poslanik/zastupnik Hanka Vajzović je pokrenula 2 inicijative.“Pokrećem inicijativu da se što 
prije pripremi i stavi u proceduru Prijedlog zakona o unutrašnjim poslovima. Obrazloženje bih 
mogla dati opširnom ali ono vjerujem ovdje nije nikom potrebno svima je jasno koliko su nam 
važna sva pitanja koja se odnose na sigurnost ne samo zato što svjedočimo sve bujnijoj 
mašti onih koji nam sigurnost ugrožavaju već što je ovaj Zakon zbog zakašnjelosti donošenja 
novog napravio problema i u izboru Nezavisnog odbora koji evo i danas na dnevnom redu. 
Samo još da napomenem da sam istu ovu inicijativu pokrenula na zasjedanju Skupštine od 
19. aprila ove godine ali se naravno ništa niej desilo“. 
Druga inicijativa. „Imajući na umu krajnje složenu moglo bi se reći i dramatičnu ekonomsko 
socijalnu situaciju u kantonu pa uvjerena sam i opći koncenzus da je zbog tog nuno uvesti 
što oštije mjere štednje predlažem da nam vladda sačini plan i program mjera za uštede u 
javnoj potrošnji u kantonu te takav materijal dostavi Skupštini na razmatranje i usvajanje do 
narednog zasjeddanja ili najkasnije u roku od 60 dana. Opet napominjem da sam i ovu 
inicijativu podnijela prije ravno dvije godine na Skupštini održanoj 28.12.2011 tražeći da se o 
rokovima odmah izjasnimo ali mi je tada predsjedavajuča objasnila kako to nije moguće jer 
se o inicijativi prethodno treba očitovati Vlada. I naravno, Vlada se ona prošla nikada o 
ovome nije ni očitovala ni uopće oglasila. Zato ponavljam inicijativu ovaj put upućenu 
sadašnjoj Vladi. Prostora za uštede sigurna sam ima mnogo počevši primjerice od čestitki 
kojima smo evo i ovih dana zatrpani za svaki praznik dobijemo ih od svakog ministra, 
predsjedavajućih, dopredsjedavajućih, do telefona, telefonskih računa, voznog parka i 
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vozača koji su na raspolaganju jedan na jedan. Opet redom ministrima, predsjedavajućoj, 
dopredsjedavajućim direktorima JP,s lužni raznih da i ne govorim o plaćanju komisija i 
brojnim drugim stavkama iskazanim recimo i u ovogodišnjem Revozroskom izvještaju što ga 
evo danas imamo u materijalima.“ 
  
Poslanik/zastupnik Zaim Backović je pokrenuo inicijativu da Skupština Kantona Sarajevo 
donese Odluku kojom se nalaže Vladi Kantona Sarajevo da se objedni sve javne nabavke na 
svim nivoima za 2014 godinu. Obrazloženje: ukupna potrošnja goriva po nivoima od Kantona 
preko JP, JU, direkcija, agencija i ne znam više čega ne preduzeća firmi je ogromna. Ako bi 
išlo jedinstvenim tenderom sa sigurnošču bi smo postigli daleko povoljnije cijene i 
racionalniju potronju i ukupnu kontrolu potrošnje nečeg što je jako neracionalno. Tu inicijativu 
pokrećem i evo ja ću vama to dostaviti u pisanoj formi. Jako sam nezadovoljan odgovorima 
koje dobijam i još jedanput sadda je vršilac dužnosti ministra obrazovanja gospodine Čedo, 
ministre. Nije on više vršilac. Uopšte nije više važno. Zašto ne mogu da se dobiju poslanici 
ne mogu da dobiju ono što je traženo a vezano za kvalifikacije i kada su došli do kvalifikacija 
oni koji su danas u JP, JU, agencijama, direkcijama u Kanton Sarajevo? Rekao sam od 
nivoa direktora, pomoćnika direktora, izvršnih diektora i tako redom. Naša saznanja kažu da 
imamo i one koji su sa 55 godina stekli diplomu i postali direktori. Živo nas zanima a da nisu 
u struci odradili pripravnički staž? Zašto to ne možemo da dobijemo i sa vrlo sumnjivih 
univerziteta. Čak ima insinuacija da takvi univerziteti i ne postoje. Ali to neće niko da dostavi 
ovoj Skupštini.  
 
Poslanik/zastupnik Izudin Bajrović je svoje pitanje uputio Ministarstvu stambene politike 
Kanton Sarajevo a odnosi se na Zakon o održavanju zajediničkih dijelova zgrada i 
upravljanja zgradama. Obrazloženje: u članu 9 Zakona su nabrojani izvori finansiranja. 
Postavlja se pitanje zašto nije obuhvaćena kamata na sredstva etažnih vlasnika koja 
upravitelji drže na bankama? Ko sada ubire ovu kamatu? Da li su etažni vlasnici oštećeni po 
ovom pitanju? Nadalje u članu 35 Zakona je propisano da osnivači firmi upravitelja svojom 
imovinom garantuju i odgovaraju za sredstva etažnih vlasnika. Obziro na mogućnost da 
osnivač nema svoje lične imovine, da li je ovo dovoljna garancija za sredstva etažnih 
vlasnika koja se na nivou godine prikupe u iznosu od oko 15 miliona KM? Zašto zakonom i 
podzakonskim aktima nije propisano da je jedan od uslova za obralvjanje poslova upravitelja 
budu odgovorajuće garancije? Ko će biti u obavezi da nadoknadi sredstva etažnim 
vlasnicima ako neki od upravitelja ode u stečaj?  
 
Pitanje poslanice/zastupnice Segmedine Srna Bajramović odnosilo se da na prethodnim 
sjednicama Skupština Kantona Sarajevo su razmatrani statuti JZU s područja Kantona te na 
iste data saglasnost, „postavljam pitanje kada će se na dnevnom redu ove Skupštine naći 
statut UKC u Sarajevu koje je da podsjetim nadležnim organima dostavljen još u septembru 
2012 godine. Stoga dakle ministre Lokmiću urgiram hitno dostavljanje statuta KCS u 
proceduru davanja saglasnosti prema Skupština Kantona Sarajevo jer KC ne može biti talac 
niti jednog nivoa vlasti, te mora imati statut kao opći akt usklađen sa Zakonom o 
zdravstvenoj zaštiti kojim se određuje organizacija i poslovanje ove zdravstvene ustanove. Iz 
tog razloga dakle još jednom insistiram da na predstojećoj sjednici Skupštine razmatramo 
ovaj statut a s ciljem davanja saglasnosti na isti, saglasno članu 63, stav 3 Zakona o 
zdravstvenoj zaštiti“. 
Drugo pitanje je uputila VD ministra obrazovanja odnosno Vladi Kantona Sarajevo kao i 
Medicinskom fakultetu Sarajevo. Primjećeno je da nastavno osoblje Medicinskog fakulteta u 
Sarajevu obnaša dužnost izabranog nastavnika na Medicinskom fakultetu u Sarajevu uz 
istovremeni angažman u zdravstvenoj ustanovi koja nije nastavna baza ovog fakulteta. 
Tražim informaciju da li je isto u skladu sa zakonom, te koliki je broj nastavnog osoblja koji su 
zaključili ugovor sa Medicinskim fakultetom u Sarajevu odnosno (nerazumljivo) zdravstvenoj 
ustanovi koja je nastavna baza Medicinskog fakulteta Sarajevo. Takođe tražim informaciju od 
drugih fakulteta zdravstvenog usmjerenja sa područja Kantona Stomatološkog, 
Farmaceutskog, Fakulteta zdravstvenih studida da li izabrani nastavnici na Medicinskom 
fakultetu Sarajevo imaju istovremeno zaključen ugovor i sa drugim fakultetom zdravstvenog 
usmjerenja. Obrazloženje ću vam dostaviti pismeno da ne oduzimam vrijeme. 
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Ministar Eldan Lokmić je istakao da  poštujući Zakon  i statut KCF će se dati u skladu sa 
zakonom. Naravno, poslije provedenih svih potrebnih procedura. Jedna od tih procedura je i 
osnivački akt koji je ovih dana u fazi izrade i on bi trebao da bude upravo tako nekako do 
naredne sjednicce donesen. Poslije osnivačkog akta će biti možda ćak i na istoj sjednici i 
statut koji je slažem, kapitalni dokument za rad KC i još bih samo na kraju vam rekao znači u 
KC stvarno zbog te formalne stvari koja možda ovako izgleda možda u nekom dijelu ne trpi 
niti u jednom segmentu i mi se trudimo da ustanovu koja je najbolja, sigurno u BIH, iz oblasti 
zdravstva pomognemo, odnosno omogućimo im normalan rad . 
 
 
Poslanik/zastupnik Hadžem Hajdarević je tražio od  svih ministarstva u Vladi Kantona 
Sarajevo da dostave spisak komisija sa njihovim sastavom. Dakle imena i prezimena, zatim 
njihove nadležosti rada i visinu naknada. 
Drugo zastupničko pitanje, se odnosilo o dostavi informacije o provedenom tenderu za 
održavanje cesta u Kantona Sarajevo koji je obavljen preko Direkcije za ceste. . 
 
Poslanik/zastupnik Nedžad Fazlija je svoje pitanje uputio Vladi KS, „ kada ćete izvršiti 
obavezu po zaključku ove Skupštine koji smo donijeli na 30. sjednici da u roku od 30 dana 
dostavite predsjedavajučem Skupština Kantona Sarajevo i zastupnicima koji su postavili 
pitanje i pokrenuli konkretne inicijative i sve odgovore u skladu sa Poslovnikom Skupština 
Kantona Sarajevo. Da podsjetim uvidom u statitisku na web stranici Skupština Kantona 
Sarajevo prvi po broju nedogovorenih pitanja i inicijativa je Konaković sa 22, Bajrammović  
Segmedina sa 18, Efendić sa 19, Nedžad Fazlija sa 16 i Zaim Backović sa 14 itd.“.  
Drugo zastupničko pitanje se odnosi da jednom dijelu budžetskih korisnika nisu uplaćeni 
doprinosi od septembra pa su nadležne službe ZZO ovjerile zdravstvene knjižice na mjesec 
dana, umjesto na tri mjeseca kako je bilo ranije. Pitam zašto je to tako, kojim budžetskim 
korisnicima kasni uplata doprinosa, je li zakonska obaveza da se plaća ne može isplatiti bez 
uplate doprinosa i da li je to i država prestala plaćati obavzne doprinose i time sama kršeći 
zakone?  
 Klub zastupnika SDP pokreće inicijativu da nam Vlada Kantona Sarajevo i resorno 
Ministarstvo za narednu sjendicu Skupština Kantona Sarajevo kao tačku dnevnog reda 
dostavi Izvještaj o stanju u funkcioniranju UNSA. Nama je poznato da u Rektoratu odgovorne 
funkcije zauzimaju plagijatori. Da najbolji stručni saradnici napuštaju posao u ovoj instituciji 
kao posljedica mobinga te da postoji niz informacija da je finansijsko poslovanje UNSA 
kritično. 
 Tražim od nadležnih ministarstava unutrašnjih poslova, prostornog uređenja i zaštite okoliša, 
saobraćaja i općina da putem svojim službi pokrenu aktivnosti na zaštiti zelenih površina u 
Kanton Sarajevo posebno gradskim opštinama. Tražim da se poduzme mjere upozorenja 
kažnjavanja i uklanjanja vozila pauk služba, postavljanja fizičkih zapreka kako bi se zaštitile 
sve zelene površine kao i one na kojima je nekada bila trava dok ih bahati vozači nisu uništili 
i uništavaju. Bar dva puta godišnje se te iste površine uređuju, posadi trava utroše znatna 
budžetska sredstva a nakon sedam dana ponovo se pretvore u blatne površine ili oranice.  
 
Poslanik/zastupnik Faruk Efendić je prvo svoje pitanje uputio premijeru i resornom ministru 
zdravlja Kantona Sarajevo. Kako se moglo desiti da je ovih dana imenovan za jednog od 
pomoćnika JU Domovi zdravlja čovjek koji je razriješen upravo zbog toga što je navedenu 
ustanovu svojim blago rečeno neprincipijelnim rukovođenjem i zavio u crno. Imenovani je 
čovjek koji je između 500 i 600 ljudi u svom mandatu napravio viškom kadra, tzv. Nepriznati 
kadar koji je za isti preusmjeravao finansijska sredstva od dijela plaća ostalih uposlenih te od 
uplaćenih sredstava ZZO Kantona Sarajevo za materijalne troškove te institucije.  Dakle 
postavljenje na poziciju za pomoćnika direktora za medicinske poslove od strane nove 
direktorice Domova zdravlja čovjeka protiv kojeg je podnesena krivična prijava je u najmanju 
ruku neodgovorno, drsko i bahato. Pitam se ko i kakvu nam poruku šalje iz ove ustanove? 
Dokle će se ovakvim radnjama uprošaštavati zdravstvo u Kantona Sarajevo te ko ignorira 
činjenicu o podnesenoj krivičnoj prijavi odnosno sudskom postupku koji se protiv dotične 
osobe vodi.  
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Drugo pitanje postavio je ministru MUP-a i policijskom komesaru Kantona Sarajevo. „Po kom 
pravnom osnovu i zakonskoj regulativi je policijski komesar predložio a ministar MUP-a 
Kantona Sarajevo donio rješenje kojim je dva puta u tekučoj 2013 godini isplatio, odnosno 
nagradio sve policijske službenike u MUPu Kantona Sarajevo čiji je broj negdje cca oko 1300 
i to u iznosu od 30% od osnovne plate za postignute izvanredne rezultate u radu. Dakle 
prilikom donošenja rješenja o radu policijski komesar i ministar prekršilis u član 3. Instrukcije 
o uvjetima i kriterijima za određivanje dodataka za izvanredne radne rezultate policijskih 
službenika. Dakle pomenuti član 3 Instrukcije jasno i precizno utvrđeuje kriterije za davanje 
prijedloga za određivanje jednokratnog dodatka na plaću. Njih ima 13, neću stići da ih 
pobrojim unutar ove instrukcije ali je prosto nemoguće da su svi policijski službenici u MUP 
zadovoljili pomenute kriterije iz instrukcije te stekli pravo na dodatak za izvanredne rezultate 
rada. S obzirom da se radi o isplati značajnih finansijskih sredstava, sredstava građana 
Kantona Sarajevo te o mogućoj zloupotrebi službenog položaja i ovlasti zahtijeva od 
nadležnih organa u Kanton Sarajevo, dakle prije svega Tužilaštvo Kantona Sarajevo, 
Finansijsku policiju kao i kantonalnu upravu za inspekcijske poslove da preispitaju zakonitost 
donešenog rješenja i na adekvatan način sankipnišu predlagače i donosioce gore 
navedenog rješenja“. 
 
Ministar Eldan Lokmić odgovarajući na pitanje istakao je da imenovanje pomoćnika pa tako u 
bilo kojoj zdravstvenoj ustanovi nije nadležnost niti resornog ministarstva niti Vlade niti ima 
blo kakav potreban dokument koje bi trebalo da ovo Ministarstvo i Vlada da bi se imenovanje 
izvršilo.  
 
Poslanik/zastupnik Zaim Backović poslovnička intervencija:“U skladu sa Poslovnikom mi smo 
dužni da poštujemo sve pozitivne zakonske propise. I ovdje ne možemo da se petljamo u 
pravosudni sistem. Naime poučen iskustvom, vrlo precizno govorim i ponavljam još jednom, 
iskustvom, krivična prijava ne znači da je neko kriv. Čak i proces koji se vodi ne znači da je 
neko kriv. I ono što smo ovdje dobili kao tumačenje dda ne možemo tražiti uporcsu izbora u 
NO i UO itd potvrdu o ne vođenju krivičnog postupka nam to isto kaže. Prema tome ja vas 
molim da idemo na nešto drugo. Da  li neko ima vršenju date funkcije a ne da li se protiv 
nekog vodi ili ne vodi postupak. Vođenje postupka ne znači da je neko kriv“.  
 
 
Dopredsjedavajući Ivan Brigić je  poslovničkom intervencijom upozorio da poslanička pitanja 
i inicijative su izravno pravo svakog poslanika. One se ne komentarišu. Mogu biti pogrešno 
postavljene, mogu biti neupućene mogu biti iznešene kako god hoćete ali to je pitanje to je 
temeljno pravo svakog poslanika da može postaviti svako pitanje svakom organu pogotovo 
Vladi Kantona.  
Njegovo pitanje se odnosila na sredstva koja se izdvajaju i primanjima koja jedan broj tzv 
samostalnih posalnika primaju koja su veća nego što su plaće profesionalnih poslanika u 
kantonu. A ovdje nam u pravilu ti drže moralne pridike o svojoj nepristrasnosti da ne primaju 
nikakva sredstva itd. Zatražio je pismeni odgovor od sekretara Skupštine i od Komisije za 
izbor i imenovanje.  
 
Poslanik/zastupnik Enes Zeković je svoju inicijativu usmjerio na to da se  što hitnije izvrši 
reorganizacija i sistematizacija radnih mjesta u PP Zavodu jer je apsolutno nedjelotvorna i 
krajnje je vrijeme da rad ove stručne institucije dovede na nivo koji će ispunjavati savremene 
zahtjeve odgoja i obrazovanja. Ovo je drugi, treći put da ponavljam ovu inicijativu. Naime, 
direktorica Zavoda je od 2006 godine  već punih 8 godina, a nije dostavljen niti jedan 
izvještaj o radu. Ne postoji ni jedna strategija, a ni planovi za suzbijanje maloljetničke 
delinkvencije kao ni revizija nastavnih planova i programa u osnovnim i srednjim školama. 
Mislim da aposolutno nema potrebe da navodim više razloga ovo bi trebala Vlada da se 
pozabavi ovim pitanjem. 
Što se tiče zastupničkih pitnja, molim ministra da mi direktno odgovori sada usmeno, ministra 
finansija gdina Kozadru, na pitanje: Da li će budžetski korisnici ovih 165 kako rekoste 
maloprije, dobiti za novembar ili decembar ili novembarsku i decembarsku platu do 31.12. 
ove godine. Molio bih da mi odgovorite direktno i konkretno. 
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Pridržujujem se postavljenom pitanju gospodina Solakovića i to pitanje se ponavlja. Do kada 
ćete dozvoliti bahato ponašanje dekana Elektrotehničkog fakulteta prema boračkoj populaciji, 
a posebno prema porodicama šehida. Do kada? 
I gdinu resornom ministru Petroviću. Možda ne bi bilo loše gospodine Petroviću da malo 
vidite ovu Odluku Vlade oko zagađivanja ovog Kantona Sarajevo i Odluke za odstranjivanje 
kako god hoćete vozila koja nemaju katalizator. Da ste donijeli odluku da se preispituje 
zagađenost izduvnih gasova to bih razumio. Jer ministre polovina vozila koja imaju 
katalizatore imaju samo fiktivno u vozilu, ne znam da li znate taj podatak pa bih volio da 
razmislite o toj odluci. Prihvatam dosta je bilo prijedloga novih i podržavam sve prijedloge. 
Zato vas molim da izađete i usmeno odgovorite na ovo pitanje jer vodite računa, ima sigurno 
50% vozila koji nemaju katalizator a vjerujte mi da su možda manji zagađivači nego oni koji 
imaju. I na kraju krajeva postavlja se pitanje šta ako se ta odluka sprovede a imamo vozila 
koja su prošla tehnički pregled a vi sada ne dozvoljavate upotrebu takvih vozila. Šta se 
dešava? Da li postoji mogućnost da dođe do tužbi tih građana Kantona Sarajevo?  
Hvala puno. 
 
 
Odgovarajući na postavljeno pitanje ministar Muhamed Kozadra je rekao da plaća neće biti 
isplaćena sem MUP-a do Nove godine ni jednom od budžetskih korisnika. Kada smo Budžet 
donosili rekli smo da imamo dva mjeseca naš deficit koji je bio nije dvomjesečni priliv 
sredstava nije omogućavao isplatu plaća. Znate da smo tokom godine mogli vršiti 
raspoloživa sredstva koja smo imali, kreditna i šume, civilna zaštita, vode itd. Zaradi 
likividnosti koja su se pozajmljivala i isplaćivala. 31.12. ta sredstva moraju biti na računu. I to 
je jedini razlog da ne možemo izvršiti pozajmicu da bi isplatili. Plaće će biti obračunate ali će 
se odmah poslije prvog, prvi radni dan u bankama biti izvršene uplate po odlukama Vlade. 
 
Ministar Zlatko Petrović je pojasnio Plan interventnih mjera koje je usvojila Vlada Kantona 
Sarajevo a sprovodi Ministarstvo prostornog uređenja odnosno subjekti koji su u operativnom 
štabu vezano za primjenu tih interventnih mjera u zavisnosti od stepena ugroženosti. Dat 
nalog da se riješi pitanje odnosno smanji emisija zagađujućih čestica iz motornih vozila koje 
nemaju katalizator a mogu da kažem da u zadnjih deset godina nije bilo mogućnosti 
zakonski da se uveze bilo koje vozilo a da nema katalizator. Znači svi moraju imati. Druga je 
stvar ako je neko skidao katalizator zbog različitih situacija. To je opcija koju sada stalno 
čujem. Stanice tehničkog pregleda su pitanje i to je pravo pitanje koje ste rekli. Mi imamo 
potpuno rastureni sisitem stanica tehničkog pregleda bez adekvatne kontrole, prije svega 
države. Znači sva ova vozila koja su u tehnički primljena a koja en dozvoljavaju uslove prije 
svega ili nemaju katalizator ili je povećan stepen izduvnih gasova nisu mogla biti 
registrovana. Međutim, kao što vidimo skoro 99,99 % je registrovano, odnosno prošli su 
tehnički pregled. To je pitanje za analizu i za novi plan interventnih mjera a već smo 
pokrenuli od strane ministarstva aposlutno inicijative da se preispita rad stanica tehničkog 
pregleda što smo pokušali bili da uradimo 2005 godine. Da iskoristim još priliku da kažem da 
je zagađenost u Kanton Sarajevo nije još uvijek alarmantna. U Sarajevu je povećan stepen 
lebdećih čestica osim na Ilidiži koje zbog upotrebe uglja koji nije dozvoljen da se prodaje u 
Kanton Sarajevo mogu da kažem da je to primjer ugalj Miljevina koji je izuzetno puno 
zastupljen na tom dijelu ili ugalj iz Kaknja to doprinosi znači da sumpor dioksid je enormno 
povećan. Čak do 400 mikrograma. A što se tiče peruti odnosno plutajućih čestica najveće 
zagađenje je bilo na Otoci i na samom Alipašinom polju i Alipašinoj ulici. Stanje je bolje nego 
prethodnih dana i mi očekujemo znači od srijede poboljšanje i vremenskih prilika odnosno 
padavine i vjetar gdje će ova epizoda koja je bila koja nije došla još uvijek do alarmantnog 
stepena proći. 
 
Poslanik/zastupnik Eldar Čomor je pokrenuo inicijativu prema Vladi Kantona Sarajevo 
odnosno Ministarstvu zdravstva Kantona Sarajevo i ZZO i Zavodu za hitnu medicinksu 
pomoć da se na punktovima hitne pomoći organizaiconim jedinicama u Ilijašu, Hadžićima i 
Vogošći produži radno vrijeme hitne pomoći sa 12 sati dnevno na 24 sata dnevno odnosno 
24 časovna dežurstva. Obrazloženje: sva nastojanja zakonodavno i izvršne vlasti općina 
Ilijaš, Hadžići i Vogošća za uvođenje ovoga dežurstva hitne medicinske pomoći do sada nisu 
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urodila plodom. Odgovori na zahtjev zakonodavne i izvršne vlasti ovih općina je gotovo 
identična i sastoji se od sljedećih odgovora. Nedovoljan broj stanovnika i nedostatak 
finansijskih sredstava u ZZO Kantona Sarajevo itd. Preliminarni rezultati popisa 2013 goidne 
govori da ovaj prvi razlog na ostvarivanje ovog zahtjeva je nestao jer pokazatelji govore da 
sve tri općine imaju više stanovnika nego što to traži odluka o utvrđivanju većeg obima 
zdravstvenih prava gdje je rećeno da se hitna pomoć kao segment primarne zdravstvene 
zaštite utvrđuje na osnovu broja stanovnika. Jedan radni tim na 20.000 stanovnika i pruža se 
kontinuirano 24 sata.  Česte saobraćajne nesreće na magistralnim putevima u ovim 
općinama, česte povrede radnika u preduzećima, teritorijalna razuđenost ovih općina. U toku 
radnog vremena ekipe iz Doma zdravlja u Ilijašu Hadžićima i Vogošći su primorane da izlaze 
na hitne intervencije a u svom sastavu nemaju specijaliste urgentne medicine. Do povratka 
ekipe sa hitne intervencije u čekaonicama ostaju da čekaju pacijenti koji su naručeni za 
redovan pregled što često izaziva nezadovoljstvo i revolt pacijenata. Tražim da se Skupština 
Kantona Sarajevo izjasni o ovoj inicijativi s obzirom na ove odluke o privremenom 
finansiranju znam se neće moći odmah reagovati od strane Zavoda zdravstvenog osiguranja 
ali evo u narednom periodu mjesec dva možemo se izajsniti o ovoj inicijativi.  
 
Poslanik/zastupnik Esed Radeljaš je pokrenuo inicijativu prema nadležnim državnim 
institucijama konkretno prema Agenciji za nabavke da izmijeni dio zakona o javnim 
nabavkama u dijelu koji se odnosi na nabavku medicinskih reagenasa od kojih zavise ljudski 
životi. „Npr stentovi, mrežice i mnoge druge (nerazumljivo). Dat ću primjer da u Kanton 
Sarajevo čeka na kateterizaciju 682 pacijenta koji su iz Kanton Sarajevo i čekaju upravo 
zbog ovih reagenasa. Podnose se žalbe najmerno samo da bi se žalio, nisam dobio ja pa bi 
trebo, neće ni drugi pa traje po pola godine taj proces koji građani ne mogu da čekaju. 
Pogotovo što je poznato da 10% umire na godišnjem nivou zbog ne urađene kateterizacije. 
 I drugi je ministru za boračka pitanja. Pitanje je stipendiranje djece. Da uzme u obzir djecu 
demobilisanih boraca koji ne rade nigdje i nemaju ni po kakvom osnovu nikakva primanja da 
im bar djeca budu u prioritetu oko stipendiranja“. 
 
Poslanik/zastupnik Mujo Hošić je trazio od ministra MUP-a da li ste u 2013 i po dva puta 
nagrađivali pojedine policijske službenike?  
 
Ministar Nermin Pećanac je rekao da pitanje poslanika Hošića predviđeno je u članu 88. 
Zakona o policijskim službenicima imam pravo uz spisak imena iz PU i putem policijskog 
komesara da nagradim dva puta po 30% za izvanredan rad polcijace odnosno policijske 
službenike.  
 
Poslanik/zastupnik Mirsad Pindžo je predložio inicijativu i zaključak ovoj Skupštini . Prvo u 
VIK-u direktorica Muamera Srna nije smijenjena nego je razriješena na njen lični zahtjev i to 
u dogovoru s vama gospodine ministre. To je prva netačna koju ste iznijeli. Drugo da u JP 
imenovanje dierktora tretirate pod zaključak Vlade o prijemuu uposlenika zašto onda niste 
tretirali u Pokopu evo ovdje prisutan Ženja Ljubiškić bio vd direktor Pokopa a nije iz 
preduzeća da se imenuje drugi put vd. U Grasu je sedmi put vd i pet različitih imena i na 
kraju izvršni direktori u VIK-u imenovani u januaru 2011 a Zakon o JP kaže izričito vd se 
imenuju na period najduže šest mjeseci. Vi ste ministar godinu i pol zašto niste poduzeli da 
se uprava preduzeća VIK-a dovede u zakonite okvire? Dalje preduzeće VIK je imalo pet 
izvršnih direktora od toga dva nepopunjena. Treći izvršni direktor je podnio ostavku. Znači u 
VIK-u nije bilo uprave. Idemo dalje. Ne sporim ustavnu i zakonsku nadležnost Ministarstvu i 
ministru ali nije ministrovo da kreira politiku nego provodi politiku u oblasti komunalne 
privrede a politiku kreira Vlada i Skupština. Po prinicipu nadzora na koji se ministar poziva 
aposlutno ima pravo ali je onda trebalo zatražiti informacije od nadležnih organa, utvrditi 
činjenice pa onda poduzimati mjere pokretati inicijative i poštovati Zakone i odluke. Jer u 
Odluci o formiranju Skupština preduzeća izričito kaže kako se biraju Skupštine, kome 
odgovaraju na prijedlog resornog ministarstva Vlada pa Skupština i odgovaraju izričito Vladi i 
Skupština Kantona Sarajevo. Prema tome gospodine ministre ponašajte se u skladu sa 
zakonom. Predložio je da Skupština donese Zaključak: Zadužuje se Vlada Kantona Sarajevo 
da pribavi sve neophodne informacije od Ministarstva prostornog uređenja, Skupštine 
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preduzeća VIK, NO, uprave preduzeća i uprave inspekcije da nakon toga tih informacija 
donese zaključke i eventualne mjere i s tim upozna Skupština Kantona Sarajevo.  
 
Ministar Zlatko Petrović je odgovorio na postavljena pitanja rekavši da se nikada se neće 
miješati u ovlaštenja bilo kog organa prije svega Skupštine . Također Vlada Kantona 
Sarajevo ima svoju nadležnost apsolutno i ja kao resorni ministar sam jedini apsolutno 
odgovoran za stanje u oblasti u komunalnim djelatnostima odnosno u ingerencijama i opisu 
rada ovog ministarstva. U konačnici je ministar direktno odgovoran. U skladu s tim i na bazi 
ovlaštenja drago mi je da ste potvrdili da imam određena ovlaštenja kontrole odnosno 
nadzora ću vršiti sve svoje poslove i zadatke. Rekao sam dda ova odluka koja treba na bazi 
mog zahtjeva da se donese neka bude donijeta u skladu sa zahtjevom i sa procedurom. 
Nemam aposlutno ništa protiv. Za sva druga imenovanja kao što ste rekli za Pokop bilo je 
aposlutno uz moju saglasnost.  
 
 
AD – 2. 
 
PRIJEDLOZI ODLUKA O: 

a) Prijedlog odluke o smjeni pravobranioca Pravobranilaštva Kantona Sarajevo  
b) Prijedlog odluke o potvrđivanju imenovanja vršioca dužnosti pravobranioca 

Pravobranilaštva Kantona Sarajevo 
 
Prijedloge odluka poslanici/zastupnici su dobili u dopunskom materijalu. 
 
Gosp. Ademović je predložio da se obavi zajednička raspravu po obje podtačke, a da  
izjašnjavanje bude pojedinačno, što su prisutni poslanici/zastupnici prihvatili. 
 
Predsjednik Komisije za izbor i imenovanja poslanik/zastupnik Elmedin Konaković je podnio 
uvodna izlaganja. 
 
U raspravi su učestvovali:Nedžad Fazlija, Ivan Brigić,Elmedin Konaković, Besim Mehmedić, 
Mirsad Pindžo i  Zaim Backović. 
Predsjednika Kluba SDP-a gdin Fazlije je zatražio 5 minuta pauze za konsultacije. 
 
 

NASTAVAK NAKON PAUZE 
 
Pristupilo se izjašnjavanju o Prijedlogu odluke o smjeni pravobranioca pravobranilaštva 
kantona sarajevo 
 
OD PRISUTNIH 30, UKUPNO JE GLASALO 28. NISU GLASALA 2. ZA JE GLASALO 18, 
UZDRŽANIH 10, PROTIV NIJE BILO. 
 
Gdin Ademović je konstatovao da je skupština donijela odluku o smjeni pravobranioca 
pravobranilaštva kantona sarajevo. 
 
 
 
B) 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O POTVRĐIVANJU IMENOVANJA 
VRŠIOCA.DUŽNOSTI.PRAVOBRANIOCA.PRAVOBRANILAŠTVA KANTONA SARAJEVO 
 
Pristupilo se izjašnjavanju o  prijedlog odluke o potvrđivanju imenovanja vršioca dužnosti 
pravobranioca pravobranilaštva kantona sarajevo. 
 
OD PRISUTNIH 30 UKUPNO JE GLASALO 28, NISU GLASALA 2, ZA JE GLASALO 20, 
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UZDRŽANIH JE BILO 8 PROTIV NIJE BILO. 
 
Gdin Ademović je konstatovao da je Skupština donijela odluku 
o.potvrđivanju.imenovanja.vršioca..dužnosti..pravobranioca.pravobranilaštva kantona 
sarajevo na tri mjeseca. 
 
 
Pristupilo se davanju  Svečane izjave.  
 
Gdin Ademović je zaključio tačku dnevnog reda i dao pauzu za ručak u trajanju od 60 
minuta. 
 
 

NASTAVAK NAKON PAUZE 
 
 Prije prelaska na treću tačku dnevnog gdin. Ademović je pročitao Zaključak koji je predložio 
zastupnik Mirsad Pindžo , te predložio da se o njemu izjasne poslanici/zastupnici:.  
Zadužuje se Vlada Kantona da zatraži izjašnjenje Minsitarstva prostornog uređenja i okoliša 
Skupštine, NO, uprave KJP Vodovod i kanalizacija Sarajevo i Uprave za inspekcijske 
poslove Kantona Sarajevo u vezi zakonitosti postupanja generalnog direktora i NO u 
donošenju odluka. Na bazi analize prikupljenih inforamcija od gore pomenutih organa Vlada 
Kantona Sarajevo će donijeti stavove i po potrebi u skladu sa zakonom poduzeti mjere te o 
tome informisati Skupština Kantona Sarajevo.  
 
Ukupno je glasalo 19, nije glasalo 10. za je glasalo 15, suzdržanih 4, protiv 4. 
 
Poslanik/zastupnik Elmedin Konaković je izrazio sumnju u glasanje i zatražio  pojedinačno 
izjašnjavanje. 
 
 
Sekretar Abid Kolašinac provodi pojedinačnu prozivku: 

Ademović Kemal – za 
Ademović Kenan – opravdano odsutan 
Alić Haris – za 
Backović Zaim – za 
Bajrović Izudin – za 
Brigić Ivan – opravdao odsustvo 
Crnogorac Branislav – suzdržan 
Čardžić Damir – odsutan 
Čomor Eldar – za 
Efendić Faruk – suzdržan 
Fazlija Nedžad – suzdržan 
Filipović Selma – odustna 
Hajdarević Hadžem – odsutan 
Haverić Tarik – za 
Hodžić Dževad – za 
Hodžić Sabahudin – za 
Hošić Mujo - za 
Jurić Mira – opravdala izostanak 
Kojović Predrag – za 
Konaković Elmedin – za 
Malić Mirjana – opravdano odsutna 
Mašović Amor – odsutan 
Mehmedić Besim – za 
Mulaosmanović Fikreta – za 
Naser Nabil – opravdano odsutan  
Papo Edina – suzdržana 
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Pindžo Mirsad – za 
Radeljaš Esed – odsutan 
Rađo Dževad – opravdano odsutan  
Solaković Adnan – za 
Srna Bajramović Segmendina – suzdržana 
Talović Munir –odsutan 
Vajzović Hanka – za 
Zeković Enes – za 
Zukić Amir –odsutan 

 
Nakon pojedinačnog izjašnjavanja 17 zastupnika je glasalo ZA, 5 je bilo suzdržano 
 
Dopredsjedavajući je konstatovao da Skupština nije usvojila zaključak Pindže Mirsada. 
 
 
AD – 3. 
 
PROGRAM RADA SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO ZA 2014. GODINU 
 
Prijedlog programa rada Skupštine za 2014.godinu poslanici/zastupnici su dobili u 
dopunskom materijalu. 
 
Uvodno izlaganje  podnio je Abid Kolašinac, sekretar Skupštine. 
U raspravi su učestvovali: Nedžad Fazlija, Besim Mehmedić, Mujo Hošić, Zaim Backović, 
 Elmedin Konaković, Dževad Hodžić, Hadžem Hajdarević i Abid Kolašinac ispred 
predlagača. 
Pristupilo se  izjašnjavanju o amandmanima Kluba zastupnika SDP-a.  
 
Amandman I 
Oblasta obrazovanja nauke i mladih, tematski dio, dodaje se nova tačka 5. Izvještaj o radu 
JU iz oblasti visokog obrazovanja za školsku 2012 i 2013 godinu sa programom rada za 
školksu 2013/2014 godinu. 
 
 
Od prisutnih 25, glasalo je 23, nisu glasala 2. ZA je glasalo 21, 1 je bio uzdržan i 1 protiv. 
 
Gosp. Ademović je konstatovao da  je ovaj amandman dobio dovoljan broj glasova i da 
postaje sastavni dio Programa rada . 
Amandman II 
Dodaje se nova tačka 6. Izvještaj o radu JU iz oblasti visokog obrazovanja za školsku 
2013/2014 godinu sa programom rada za školsku 2014/2015 godinu. 
 
Od prisutnih 25, glasalo je 24. nije glasao 1. ZA je glasao 21, uzdržanih 2, 1 protiv. 
 
Gosp. Ademović je konstatovao da  je ovaj Amandman dio potrebnu većinu glasova i da je 
sastavni dio Prijedloga programa rada Skupštine Kantona Sarajevo.  
 
Pristupilo se glasanju o Prijedlogu Amandmana zastupnika Besim Mehmedića. 
 
Amandman na Program rada Skupštine, predlažem da se u tačci oblast 3. prostornog 
uređenja i zaštite okoliša pod normativni dio uvrsti tačka 4. koja glasi: „ Izvještaj o realizaicji 
odluke o realizaicji odluke o legalizaciji bespravnih objekata u Kanton Sarajevo.“ 
 
Od prisutnih 25, ukupno je glasalo 24, jedan nije glasao. ZA je glasalo 24, nije bilo uzdržanih 
ni protiv. 
 
Gosp. Ademović je konstatovao da  je  ovaj Amandman dobio potrebnu većinu glasaova i da 
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je postao sastavni dio Prijedloga programa rada Skupština Kantona Sarajevo za 2014 
godinu. 
 
 Amandman Kluba SDA. 
 
Da se u Program rada Skupština Kantona Sarajevo uvrsti u oblast pravde i uprave 
normativni dio iz nadležnosti Skupština Kantona Sarajevo kao tačka 2 Zakon o porijeklu i 
oduzimanju nelegalno stećene imovine. Molim zastupnike da pristupe izjašnjavanju o 
predloženom amandmanu.  
 
 
Od pristunih 25, ukupno je glasalo 24, 1 nije glasao. ZA je glasalo 21, 2 su bila uzdržana i 1 
protiv. 
 
Gosp. Ademović je konstatovao da  je ovaj amandman dio potrebnu većinu te da postaje 
sastavni dio Prijedloga programa rada Skupština Kantona Sarajevo za 2014 godinu. 
 
Amandman zastupnika Hošić Muje  
 
„Da se izvještaj o radu JKP i ustanova dostavi na razmatranje Skupštini najkasnije do aprila 
2014 godine.  
 
 
Od prisutnih 25, ukupno je glasalo 24. nije glasao 1. ZA je glasalo 24. nije bilo uzdržanih ni 
protiv. 
 
Gosp. Ademović je konstatovao da  je ovaj Amandman dio potrebnu većinu glasova i da 
postaje sastavni dio Prijedloga programa rada  Skupština Kantona Sarajevo za 2014. 
 
 Amandman zastupnika Dževada Hodžića  
 „Predlažemo Skupština Kantona Sarajevo u prvoj polovoni 2014 godine planira održavanje 
jedne tematske sjednice posvećene organiziranju i koordiniranju turističko promotivnih i 
adrugih aktivnosti u sklopu obilježavanja stotgodišnjice početka Prvog svjetskog rata.“ 
 
 
Od prisutnih 26, ukupno je glasalo 26. ZA je bilo 25, 1 je bio uzdržan i nije bilo protiv. Gosp. 
Ademović je konstatovao da  je ovaj Amandman dobio potrebnu većinu glasova i da postaje 
sastavni dio prijedloga Programa rada Skupština Kantona Sarajevo za 2014. godinu. 
 
 
 Sada se pristupilo izjašnjavanju o  prijedlogu  programa rada Skupštine Kantona Sarajevo 
za 2014. godinu. 
 
Od prisutnih 26, ukupno je glasalo 22. 4 nisu glasala. ZA je glasalo 22, nije bilo uzdržanih ni 
protiv.  
 
Gosp. Ademović je konstatovao da  je Skupština usvojila program rada skupštine kantona 
sarajevo za 2014. godinu. 
 
 
AD – 4. 
 
INFORMACIJA O STEPENU REALIZACIJE SKUPŠTINSKIH ZAKLJUČAKA ZA ČIJU JE 
REALIZACIJU ZADUŽENA VLADA KANTONA SARAJEVO 
 
 
Uvodne napomene o ovoj tački dnevnog reda podnio je sekretar Abid Kolašinac. 
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 Obzirom da nije bilo prijavljenih gosp. Ademović je zaključio 4. tačku dnevnog reda.  
 
AD – 5. 
 
PRIJEDLOG ZAKONA O PLATAMA I NAKNADAMA ČLANOVA ORGANA UPRAVLJANJA I 
DRUGIH ORGANA KANTONALNIH JAVNIH PREDUZEĆA 
 
Prijedlog ovog Zakona poslanici/zastupnici su dobili uz poziv za sjednicu.  

Uvodne napomene o ovoj tački dnevnog reda iznijela je ministrica Velida Memić. 
 
U raspravi koja je nastupila učestvovali su :Eldar Čomor, Nedžad Fazlija, Adnan Solaković, 
Besim Mehmedić, Elmedin Konaković, Enes Zeković, Zaim Backović,  Segmedina Srna 
Bajramović, Branislav Crnogorac,  Hanka Vajzović i Premijer Suad Zeljković. 
 
Pristupilo se  izjašnjavanju o  Prijedlogu  zakona o platama i naknadama članova organa 
upravljanja i drugih organa kantonalnih javnih preduzeća. 
 
Od ukupno 27, ukupno je glasalo 27, ZA je bilo 26, uzdržanih 1, nije bilo protiv.  
 
Gosp. Ademović je konstatovao da  je  Skupština donijela Zakon o platama i naknadama 
članova organa upravljanja i drugih organa kantonalnih javnih preduzeća. 
 
 
AD – 6. 
 
AUTENTIČNO TUMAČENJE ČLANA 104. ZAKONA O POLICIJSKIM SLUŽBENICIMA 
KANTONA SARAJEVO 
 
Autentično tumačenje Zakonodavno – pravne komisije Skupštine Kantona Sarajevo 
poslanici/zastupnici su dobili uz poziv za sjednicu. 
 
Poslanik/zastupnik Amir Zukić u ime Komisije, podnio je uvodno izlaganje. 
 
U raspravi koja je usljijedila učestvovali su: Faruk Efendić, Nedžad Fazlija, Amir Zukić u ime 
Komisije, Zaim Backović, Elmedin Konaković, Sekretar MUP-a Edin Zahiragić i Tarik 
Haverić: 
Pristupilo se izjašnjavanju da li postoji osnovanost za davanje autentičnog tumačnjea člana 
104. Zakona o policijskim službenicima Kantona Sarajevo. 
 
Od prisutnih 27 glasanju je pristupilo 26, 1 nije glasao. Za je glasalo 16, suzdržanih je 10, 
protiv nije bilo. 
 
Gosp. Ademović je konstatovao da   Skupština nije potvrdila osnovanost autentičnog 
tumačenja člana 104 zakona o policijskim službenicima Kantona Sarajevo. 
 
Poslanik/zastupnik Elmedin Konaković je izrazio sumnju u glasanje te tražio pojeidnačno 
izjašnjavanje. 
 
 
Serketar Abid Kolašinac provodi pojedinačnu prozivku: 

Ademović Kemal – za 
Ademović Kenan – opravdano odsutan 
Alić Haris – za 
Backović Zaim – za 
Bajrović Izudin – suzdržan 
Brigić Ivan –  suzdržan 
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Crnogorac Branislav – suzdržan 
Čardžić Damir – za 
Čomor Eldar – za 
Efendić Faruk – suzdržan 
Fazlija Nedžad – suzdržan 
Filipović Selma – odsutna 
Hajdarević Hadžem – suzdržan 
Haverić Tarik – suzdržan 
Hodžić Dževad – za 
Hodžić Sabahudin – za 
Hošić Mujo - za 
Jurić Mira – opravdala izostanak 
Kojović Predrag – suzdržan 
Konaković Elmedin – za 
Malić Mirjana – opravdano odsutna 
Mašović Amor – odsutan 
Mehmedić Besim – za 
Mulaosmanović Fikreta – za 
Naser Nabil – opravdano odsutan  
Papo Edina – suzdržana 
Pindžo Mirsad – za 
Radeljaš Esed – za 
Rađo Dževad – opravdano odsutan  
Solaković Adnan – suzdržan 
Srna Bajramović Segmendina – suzdržana 
Talović Munir –odsutan 
Vajzović Hanka – za 
Zeković Enes – suzdržan 
Zukić Amir – za 

 
Nakon pojedinačnog izjašnjavanja zastupnika 15 zastupnika je glasalo ZA i 12 zastupnika je 
bilo suzdržano. 
 
Nakon pojedinačnog izjašnjavanja Skupština nije potvrdila osnovanost autentičnog 
tumaćenja člana 104 Zakona o poloicijskim službenicima Kantona Sarajevo.  
 
 
 
AD – 7. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O PRIVREMENOM FINANSIRANJU POTREBA KANTONA 
SARAJEVO ZA PERIOD OD 01.01. DO 31.03.2014.GODINE 
 
 
Prijedlog odluke poslanici/zastupnici sudobili  uz poziv za sjednicu.  

Gosp. Ademović je obavjestio Skupštinu,da ga je  Premijer prije 22 minute obavijestio da će 
se Vlada povući deset minuta da bi razmotrili prijedlog odluke. Dao je pauzu 5 minuta.  
 

NASTAVAK NAKON PAUZE 
 
 
Ministar Muhamed Kozadra podnio je uvodne napomene. 
U raspravi koja je uslijedila učestvovali su :  Mujo Hošić, Predrag Kojović, Besim Mehmedić,  
Edina Papo, Hanka Vajzović, Enes Zeković, Elmedin Konaković, Nedžad Fazlija, Zaim 
Baković, Tarik Haverić i ministar Muhamed Kozadra. 
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Pristupilo se o  izjašnjavanju o  Prijedlogu  odluke o privremenom finansiranju potreba 
Kantona Sarajevo za period od 01.01. do 31.03.2014.godine 
 
Od prisutnih 28, ukupno je glasalo 23, nije glasalo 5. Za je glasalo 23, nije bilo uzdržanih ni 
protiv. 
 
Gosp. Ademović je konstatovao da  je  Skupština donijela odluku o privremenom  
finansiranju potreba kantona sarajevo za period od 01.01. do 31.03.2014.godine. 
 
Pristupilo se  izjašnjavanju o Prijedlogu zaključka zastupnika Besima Mehmedića koji glasi: 
Skupština Kantona obavezuje Vladu Kantona Sarajevo da Nacrt budžeta za 2014 godinu 
predloži Skupštini najdalje do 17.01.2014.godine. 
 
. 
 
Od prisutnih 28, ukupno je glasalo 25, nisu glasala 3. za je glasalo 12, uzdržanih je bilo 10, 
protiv 3.  
Gosp. Ademović je konstatovao da  ovaj Prijedlog zaključka nije dobio potrebnu većinu. 
 
 
AD – 8. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU O PRIVREMENOM 
FINANSIRANJU ZAVODA ZDRAVSTVENOG OSIGURANJA KANTONA SARAJEVO ZA 
PERIOD 01.01.-31.03.2014. GODINE, BROJ: UO/04-15224-1/13, KOJU JE DONIO 
UPRAVNI ODBOR ZAVODA ZDRAVSTVENOG OSIGURANJA KANTONA SARAJEVO NA  
SJEDNICI ODRŽANOJ  12.12.2013. GODINE 
 
Prijedlog odluke poslanici/zastupnici su dobili u dopunskom materijalu za sjednicu.  

O ovoj tački dnevnog reda  uvodne napomene podnio je Ministar Eldan Lokmić. 
 Kako nije bilo prijavljenih za raspravu, pristupilo se izjašnjavanju o ovoj tački dnevnog reda. 
 
Od prisutnih 28, ukupno je glasalo 24, za je glasalo 24, nije bilom uzdražnih i protiv. 
 
Gdin. Ademović je konstatovao da je Skupština donijela Odluku o davanju saglasnosti na 
odluku o privremenom finansiranju zavoda zdravstvenog osiguranja kantona sarajevo za 
period 01.01.-31.03.2014. godine broj: uo/04-15224-1/13, koju je donio upravni odbor zavoda 
zdravstvenog osiguranja kantona sarajevo na  sjednici održanoj  12.12.2013. godine 
 
 
AD – 9. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU O PRIVREMENOM 
FINANSIRANJU POTREBA JU „SLUŽBA ZA ZAPOŠLJAVANJE KANTONA SARAJEVO“ -  
SARAJEVO ZA PERIOD   OD 01.01. DO 31.03.2014. GODINU, BROJ: 05/1-2059/13 OD 
16.12.2013. GODINE 
 
Prijedlog odluke poslanici/zastupnici su dobili u dopunskom materijalu za sjednicu.  

Ispred predlagača prisutnim se obratio  direktor Igor Kamočaj. 
 
Kako nije bilo prijavljenih za raspravu, pristupilo se izjašnjavanju o ovoj tački dnevnog reda. 
 
 
Od prisutnih 28, ukupno je glasalo 24, 4 nisu glasala. ZA je glasalo 24, nije bilo uzržanih ni 
protiv. 
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Gdin. Ademović je konstatovao da je  Skupština donijela odluku o davanju saglasnosti na 
odluku o privremenom finansiranju potreba ju „služba za zapošljavanje kantona sarajevo“ -  
sarajevo za period   od 01.01. do 31.03.2014. godinu, broj: 05/1-2059/13 od 16.12.2013. 
godine 
 
AD – 10. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O PRIHVATANJU PROGRAMA SANACIJE KJP "ZOI '84" 
OLIMPIJSKI CENTAR SARAJEVO D.O.O. SARAJEVO 
 
Prijedlog odluke poslanici/zastupnici su dobili u dopunskom materijalu za sjednicu.  

Ispred predlagača prisutnima se obratio ministar Emir Hrenovica. 
 
U raspravi koja je uslijedila učestvovali su: Nedžad Fazlija, Mujo Hošić, Direktor ZOI'84 Bisić, 
Sabahudin Hodžić, ministar Muhamed Kozadra, Branislav Crnogorac, Zaim Backović, Besim 
Mehmedić,Kemal Ademović, Mirsad Pindžo,Damir Čardžić i ministar Emir Hrenovica 
 
Kako više nije bilo prijavljenih za diskusiju  pristupilo se izjašnjavanju o  Prijedlogu odluke o 
prihvatanju programa sanacije KJP "ZOI'84" Olimpijski centar Sarajevo d.o.o. Sarajevo 
 
Od prisutnih 29 ukupno je glasalo 28, 1 nije glasao. ZA je glasalo 27, 1 je bio uzdržan nije 
bilo protiv. 
 
Gdin. Ademović konstatovao da je  Skupština donijela Odluku o prihvatanju programa 
sanacije KJP "ZOI '84" Olimpijski centar Sarajevo d.o.o. Sarajevo. 
 
Pristupilo se raspravi o Inicijativi koju je preldožio zastupnik Crnogorac koju bi trebalo poslati 
prema Vladi da se Vlada o njoj izjasni i nakon toga da pristupimo izjašnajvanju.  
 
AD 11. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI KANTONALNOM JAVNOM 
PREDUZEĆU "SARAJEVO-ŠUME" D.O.O. SARAJEVO ZA UPIS HIPOTEKE NA 
NEKRETNINE U VLASNIŠTVU, RADI DUGOROČNOG KREDITNOG ZADUŽENJA KOD 
POSLOVNE BANKE U IZNOSU DO 3.400.000,00 KM 
 
Prijedlog odluke poslanici/zastupnici su dobili uz poziv za sjednicu. Amandman Kluba 
zastupnika SDP-a su dobili u dopunskom materijalu. 
 
Uvodne napomene o ovoj tački dnevnog reda iznio je ministar Hrenovica. 
 
 U raspravi koja je uslijedila učestvovali su: Damir Čardžić, Mujo Hošić, direktor Nermin 
Demirović, Zaim Backović, Esed Radeljaš, Besim Mehmedić i Segmedina Srna Bajramović. 
 
Obzirom da je Vlada prihvatila Amandman Kluba zastupnika SDP-a poslanici /zastupnici o 
njemu se neće izjašnjavati.  
Pristupilo se izjašnjavanju o   Prijedlogu  odluke o davanju saglasnosti KJP "Sarajevo-šume" 
d.o.o. Sarajevo za upis hipoteke na nekretnine u vlasništvu, radi dugoročnog kreditnog 
zaduženja kod poslovne banke u iznosu do 3.400.000,00 km 
 
Od prisutnih 29 ukupno je glasalo 29, ZA je glasalo 27, protiv su bila 2. 
 
Gdin. Ademović konstatovao da je Skupština donijela  Odluku o davanju saglasnosti KJP 
"Sarajevo-šume" d.o.o. Sarajevo za upis hipoteke na nekretnine u vlasništvu, radi 
dugoročnog kreditnog zaduženja kod poslovne banke u iznosu do 3.400.000,00 km 



 25

 
 
Poslanik/zastupnik Besim Mehmedić je predložio zaključak koji se odnosi na pripremni 
materijal koji je dostavio naknadno Sarajevošume izbrišu samo cifre za opremu koju su dali 
kao specifikaciju. 
Pristupilo se izjašnjavanju o ovom zaključku. 
 
Od prisutnih 29, ukupno je glasalo 28. 1 nije glasao. ZA su glasali 27, 1 uzdržan.  
 
Gdin. Ademović je konstatovao da je Skupština donijela Zaključak kojim se nalaže direktoru 
preduzeća da iz informacije izbriše nominalno navedene cijene kako to kaže zaključak koji je 
izdiktirao zstupnik Mehmedić Besim i koji treba da dostavi u pismenoj formi do zaključenja 
sjednice. 
 
Gdin Ademović je prekinuo zasjedanje 32. Radne sjednice Skupštine Kantona Sarajevo u  
20.55 sati. 
 
 
 
 

 
ZAPISNIK 

SA NASTAVKA RADA 32. RADNE SJEDNICE SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO  
ODRŽANE 09.01.2014.GODINE S POČETKOM RADA U 10.00 SATI 

 
 
 
 
Sjedinici su prisustvovali poslanici/zastupnici: 
 
SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA BIH 
1.Brigić Ivan 
2.Crnogorac Branislav 
3.Fazlija Nedžad 
4.Efendić Faruk 
5.Papo Edina 
 
STRANKA DEMOKRATSKE AKCIJE BIH 
1.Ademović Kemal 
2.Alić Haris 
3.Čomor Eldar 
4.Konaković Elmedin 
5.Zukić Amir 
6. Hodžić Dževad 
7.Mašović Amor 
 
SAVEZ ZA BOLJU BUDUĆNOST 

 
1.Bajrović Izudin  
2.Filipović Selma 
3.Solaković Adnan 
5.Talović Munir 
  
BOSANSKOHERCEGOVAČKA PATRIOTSKA STRANKA - Sefer Halilović 
1.Backović Zaim 
 
NAŠA STRANKA- NOVA SOCIJALISTIČKA PARTIJA- Zdravko Krsmanović 
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1.Kojović Predrag 
2.Haverić Tarik  
 
NARODNA STRANKA RADOM ZA BOLJITAK 
1.Čardžić Damir 
 
BOSS- Mirnes Ajanović 
1.Radeljaš Esed 
 
 
SAMOSTALNI POSLANICI/CE 
1.Zeković Enes 
2.Jurić Mira 
3.Hodžić Sabahudin  
3.Mehmedić Besim 
5.Mulaosmanović Fikreta 
6.Pindžo Mirsad 
 
 
Na nastavku 32. Radne sjednice Skupštine Kantona Sarajevo prisutne je pozdravio gdin 
Ademović Kemal. 
 
Prema evidenciji Službe, sjednici prisustvuje 23 zastupnika, što je dovoljan broj za 
punovažan rad i odlučivanje. 
 
Izostanak sa ove sjednice opravdali su zastupnice: Mirjana Malić, Segmedina Srna, Hanka 
Vajzović, te zastupnici: Dževad Rađo, Naser Nabil, Hadžem Hajdarević, a zastupnica Edina 
Papo je najavila kašnjenje. 

Preostale tačke dnevnog reda: 
 

12. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Program rada za 2014. godinu 
Kantonalnog stambenog fonda Sarajevo; 

13. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Plan rada sa finansijskim planom prihoda i 
rashoda za 2014. godinu Kantonalnog stambenog fonda Sarajevo; 

14. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Program rada Fonda Kantona Sarajevo za 
izgradnju stanova za članove porodica šehida i poginulih boraca, ratne vojne invalide, 
demobilizirane borce i prognane osobe za 2014. godinu; 

15. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Finansijski plan prihoda i rashoda za 2014. 
godinu Fonda Kantona Sarajevo za izgradnju stanova za članove porodica šehida i 
poginulih boraca, ratne vojne invalide, demobilizirane borce i prognane osobe; 

16. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti Javnoj ustanovi Opća bolnica „Prim. dr. 
Abdulah Nakaš“ za pokretanje procedure za vršenje statusnih promjena koje se 
odnose na dodjelu naziva univerzitetska bolnica; 

17. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o preuzimanju prava osnivača Fonda Kantona 
Sarajevo "IKRE"; 

18. Prijedlozi odluka o: 
a)Razrješenju Nezavisnog odbora za izbor i reviziju Policijskog komesara; 
b)Imenovanju Nezavisnog odbora za izbor i reviziju Policijskog komesara; 

 
19. Izvještaj o radu i finansijskom poslovanju JU „Apoteke Sarajevo“ za  2012.  godinu sa 

Odlukom Upravnog i Nadzornog odbora o usvajanju Izvještaja, Neovisnim 
revizorskim mišljenjem, kao i Mišljenjem Ministarstva zdravstva Kantona Sarajevo i  
Mišljenjem Zavoda zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo; 

20. Izvještaj o radu i Izvještaj o finansijskom poslovanju Zavoda za informatiku i statistiku 
Kantona Sarajevo za 2012. godinu; 

21. Izvještaji o radu i poslovanju: 
h) JP „Televizija Kantona Sarajevo“ za 2011. godinu  
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i) JP „Televizija Kantona Sarajevo“ za 2012. godinu;  
j) KJP Centar "Skenderija" d.o.o. Sarajevo za 2012. godinu;  
k) KJP za gospodarenje državnim šumama "Sarajevo – šume" d.o.o. za 2012. 

godinu;  
l) KJP "ZOI '84" Olimpijski centar Sarajevo d.o.o.,  za 2012. godinu;  
m) KJP "Veterinarska stanica" d.o.o. za 2012. godinu;  
n) KJP "Poljoprivredno dobro Butmir" d.o.o. za 2012. godinu.  

22. Preporuke Ureda za reviziju institucija u Federaciji Bosne i Hercegovine date u 
Konačnom Izvještaju o reviziji finansijskih izvještaja Budžeta Kantona Sarajevo za 
2012. godinu 

 

Informativni materijali: 
 

• Informacija o stanju kriminaliteta, javnog reda i mira i sigurnosti saobraćaja na 
području Kantona Sarajevo za mjesec oktobar 2013. godine 

• Informacija o istraživanju tržišta rada na području Kantona Sarajevo za 2012. godinu; 
• Informacija o stanju kriminaliteta, javnog reda i mira i sigurnosti saobraćaja na 

području Kantona Sarajevo za mjesec novembar 2013. godine; 
• Informacija o realizaciji Programa rada Skupštine Kantona Sarajevo, sa izvještajima o 

radu radnih tijela; 
• Informacija o dešavanjima u KJP PD „Butmir“d.o.o Sarajevo. 

 
Prije prelaska na realizaciju sljedeće tačke dnevnog reda, gdin. Ademović je pozvao  
premijera Zeljkovića,koji je tražio riječ. Negovo izlaganje odnosilo se na press konferenciju 
SDP-a koju je vodio predsjednik Zlatko Lagumđija.  
 
U raspravi koja je uslijedila povodom obračanja premijera Zeljkovića učestvovali su :  Nedžad 
Fazlija, Tarik Haverić, Zaim Backović, Damir Čardžić, Elmedin Konaković. 
Prisutnima se obratio i sekretar Abid Kolašinac, pojašnjavajući član121. Poslovnika o radu, 
koji kaže da se Skupština može izjasniti deklaracijom kojom se izražava stav Skupštine o 
političkim pitanjima i drugim bitnim pitanjima od interesa za Kanton, FBIH, i BIH.  
Po prispjeću pismenog Prijedloga deklaracije gdin. Ademović će istu  staviti na razmatranje i 
izjašnajvanje o deklaraciji. 
 
AD – 12. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA ZA 2014. 
GODINU KANTONALNOG STAMBENOG FONDA SARAJEVO 
 
Prijedlog odluke poslanici/zastupnisi su dobili  u dopunskom materijalu za sjednicu.  

Ispred predlagača uvodne napomene iznio je ministar Čedomir Lukić. 
Kako nije bilo prijavljenih za raspravu pristupilo se izjašnjavanju o ovoj tački dnevnog reda. 
 
Od prisutnih 25 ukupno je glasalo 21, četiri nisu glasala. ZA su glasala 21, nije bilo 
suzdržanih i protiv. 
 
Gdin. Ademović je konstatovao da je Skupština donijela Odluku o davanju saglasnosti na 
program rada za 2014. godinu Kantonalnog stambenog fonda Sarajevo 
 
 
 
AD – 13. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PLAN RADA SA FINANSIJSKIM 
PLANOM PRIHODA I RASHODA ZA 2014. GODINU KANTONALNOG STAMBENOG 
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FONDA SARAJEVO 
 

Prijedlog odluke poslanici/zastupnisi su dobili  u dopunskom materijalu za sjednicu.  

Ispred predlagača uvodne napomene iznio je ministar Čedomir Lukić. 
 
U raspravi su učestvovali :Besim Mehmedić, Mujo Hošić i Ministar Čedomir Lukić 
Kako više nije bilo prijavljenih za raspravu pristupilo se izjašnjavanju o ovoj tački dnevnog 
reda. 
 
 
Od prisutnih 26, ukupno je glasalo 24, nisu glasala 2. za je glasalo 24, nije bilo uzdržanih ni 
protiv. 
 
Gdin. Ademović je konstatovao da je Skupština donijela Odluku o davanju saglasnosti na 
Plan rada sa finansijskim planom prihoda i rashoda za 2014. godinu Kantonalnog stambenog 
fonda Sarajevo. 
 
 
 
AD – 14. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA FONDA 
KANTONA SARAJEVO ZA IZGRADNJU STANOVA ZA ČLANOVE PORODICA ŠEHIDA I 
POGINULIH BORACA, RATNE VOJNE INVALIDE, DEMOBILIZIRANE BORCE I 
PROGNANE OSOBE ZA 2014. GODINU 
 
Prijedlog odluke Poslanici/zastupnici su dobili  u dopunskom materijalu za sjednicu.  

Ispred predlagača uvodne napomene iznio je ministar Čedomir Lukić. 
 
Kako  nije bilo prijavljenih za raspravu pristupilo se izjašnjavanju o ovoj tački dnevnog reda . 
Od prisutnih 26, ukupno je glasalo 24, 2 nisu glasala, ZA je glasalo 24, nije bilo protiv ni 
uzdržanih. 
 
Gdin. Ademović je konstatovao da je Skupština donijela Odluku o davanju saglasnosti na 
Program rada Fonda kantona Sarajevo za izgradnju stanova za članove porodica šehida i 
poginulih boraca, ratne vojne invalide, demobilizirane borce i prognane osobe za 2014. 
godinu. 
 
 
 
AD – 15. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA FINANSIJSKI PLAN PRIHODA I 
RASHODA ZA 2014. GODINU FONDA KANTONA SARAJEVO ZA IZGRADNJU STANOVA 
ZA ČLANOVE PORODICA ŠEHIDA I POGINULIH BORACA, RATNE VOJNE INVALIDE, 
DEMOBILIZIRANE BORCE I PROGNANE OSOBE 
 
Prijedlog odluke poslanici/zastupnici su dobili  u dopunskom materijalu za sjednicu.  

Ispred predlagača uvodne napomene iznio je ministar Čedomir Lukić. 
 
Kako  nije bilo prijavljenih za raspravu pristupilo se izjašnjavanju o ovoj tački dnevnog reda.  
 
Od prisutnih 26, glasalo je 26. ZA je glasalo 26, nije biloo uzdržanih i protiv. 
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Gdin. Ademović je konstatovao da je Skupština donijela Odluku o davanju saglasnosti na  
Finansijski plan prihoda i rashoda za 2014. godinu Fonda kantona Sarajevo za izgradnju 
stanova za članove porodica šehida i poginulih boraca, ratne vojne invalide, demobilizirane 
borce i prognane osobe. 
 
 
AD – 16. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI JAVNOJ USTANOVI OPĆA BOLNICA 
„PRIM. DR. ABDULAH NAKAŠ“ ZA POKRETANJE PROCEDURE ZA VRŠENJE 
STATUSNIH PROMJENA KOJE SE ODNOSE NA DODJELU NAZIVA UNIVERZITETSKA 
BOLNICA 
 
Prijedlog odluke ste poslanici/zastupnici su dobili uz poziv za sjednicu. Amandman Kluba 
zastupnika SDP-a su dobili u dopunskom materijalu. 
 
Ispred predlagača uvodne napomene  iznijela je sekretar Ministarstva zdravstva Pehlić Alma. 
 
U raspravi koja je uslijedila učestvovali su:Tarik Haverić, Eldar Čomor, Zaim Backović,  Esed 
Radeljaš,direktorica bolnice Sebija Izetbegović, Branislav Crnogorac i Mujo Hošić. 
Kako nije biolo više prijavljenih gdin. Ademović je zaključio raspravu 
 
Pristupilo se izjašnjavanju o amandman koje je podnio Klub SDP-a. 
 
AMANDMAN I 
  

U Prijedlogu odluke o davanju saglasnosti Javnoj ustanovi Opća bolnica „Prim. dr. 
Abdulah Nakaš“ za pokretanje procedure za vršenje statusnih promjena,  predlaže se 
brisanje riječi „koje se odnose na dodjelu naziva univerzitetska bolnica“ 

Od prisutnih 28, ukupno je glasalo svih 28. za je glasalo 5, uzdržanih 14. protiv 9. 

Gdin. Ademović je konstatovao da Skupština nije  prihvatila ovaj amandman. 

Sada se pristupilo izjašnjavanju o  Prijedlogu  odluke o davanju saglasnosti javnoj ustanovi 
Opća bolnica „prim. dr. Abdulah Nakaš“ za pokretanje procedure za vršenje statusnih 
promjena koje se odnose na dodjelu naziva univerzitetska bolnica 
 
Od prisutnih 28, ukupno je glasalo 28. za je glasalo 18, 8 uzdržanih, 2 protiv. 
 
Poslanik/zastupnik Nedžad Fazlija izrazio je sumnju u elektronsko glasanje i tražio 
pojedinačno glasanje. 
 
Sekretar Abid Kolašinac provodi pojedinačnu prozivku: 

Ademović Kemal – za 
Ademović Kenan – suzdržan 
Alić Haris – za 
Backović Zaim – za 
Bajrović Izudin – suzdržan 
Brigić Ivan – suzdržan 
Crnogorac Branislav – suzdržan 
Čardžić Damir –  za 
Čomor Eldar – za 
Efendić Faruk – protiv 
Fazlija Nedžad –protiv 
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Filipović Selma –suzdržana 
Hajdarević Hadžem – opravdano odsutan 
Haverić Tarik – za 
Hodžić Dževad – za 
Hodžić Sabahudin – za 
Hošić Mujo - suzdržan 
Jurić Mira – za 
Kojović Predrag – za 
Konaković Elmedin – za 
Malić Mirjana – opravdano odsutna 
Mašović Amor – za 
Mehmedić Besim – za 
Mulaosmanović Fikreta – za 
Naser Nabil – opravdano odsutan  
Papo Edina – suzdržana 
Pindžo Mirsad – za 
Radeljaš Esed –za 
Rađo Dževad – opravdano odsutan  
Solaković Adnan – suzdržan 
Srna Bajramović Segmendina – opravdano odsutna 
Talović Munir – suzdržan 
Vajzović Hanka – opravdano odsutna 
Zeković Enes –  suzdržan 
Zukić Amir – za 

 
Nakon pojedinačnog izjašnjavanja 17 zastupnika je glasalo ZA, protiv 2, 10 je bilo suzdržano. 
 
Gdin. Ademović je konstatovao da  Skupština nije donijela Odluku o davanju saglasnosti 
javnoj ustanovi Opća bolnica „prim. dr. Abdulah Nakaš“ za pokretanje procedure za vršenje 
statusnih promjena koje se odnose na dodjelu naziva univerzitetska bolnica. 
 
 
 
 
 
 
AD – 17. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O PREUZIMANJU PRAVA OSNIVAČA FONDA 
KANTONA SARAJEVO "IKRE" 
Ovu tačku dnevnog reda  Vlada je povukla sa današnjeg dnevnog reda tehničkih razloga i 
dorade. 
 
AD -18. 
 
PRIJEDLOZI ODLUKA O: 
 

a) RAZRJEŠENJU NEZAVISNOG ODBORA ZA IZBOR I REVIZIJU POLICIJSKOG 
KOMESARA 
 

b) IMENOVANJU NEZAVISNOG ODBORA ZA IZBOR I REVIZIJU POLICIJSKOG 
KOMESARA 

 
 
Prijedloge odluka poslanici/zastupnici su dobili uz poziv za sjednicu. 

 Komisija za izbor i imenovanja i administrativna  pitanja Skupštinu je obavjestila   da radi 
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svrsishodnosti i važnosti funkcionisanja sigurnosti u Kantonu Sarajevu objedini Prijedloge 
odluka i napravi jedinstvenu Odluku o razrješenju i imenovanju Nezavisnog odbora za izbor i 
reviziju Policijskog komesara. 
Pristupilo se izjašnjavanju o ovom prijedlogu Komisije. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE O RAZRJEŠENJU I IMENOVANJU NEZAVISNOG ODBORA ZA 
IZBOR I REVIZIJU POLICIJSKOG KOMESARA 
 
Od prisutnih 28, ukupno je glasalo 25, nisu glasala 3. ZA je glasalo 20, uzdržanih2, protiv 3. 
 
Gdin. Ademović je konstatovao da je Skupština donijela Odluku da tačka dnevnog reda glasi 
Prijedlog odluke o razrješenju i imenovanju Nezavisnog odbora za izbor i reviziju policijskog 
komesara. 
 
Ispred Komisije za izbor i imenovanja i administrativna  pitanja obratio se je Elmedin 
Konaković. 
 
U postavljanju pitanja i raspravi učeastvovali su:Faruk Efendić, Elmedin Konaković,  Nedžad 
Fazlija, Mujo Hošić, Predrag Kojović, Amir Zukić, Besim Mehmedić, Eldar Čomor Kemal 
Ademović, Zaim Backović, Hanka Vajzović i  Esed Radeljaš. 
 
Pristupilo se izjašnjavanju o Prijedlogu  odluke o razrješenju i imenovanju nezavisnog odbora 
za izbor i reviziju policijskog komesara 
 
Od prisutnih 29, ukupno je glasalo 29. ZA je glasalo 18, uzdržanih 7, protiv 4. 
 
Poslanik/zastupnik Nedžad Fazlija je izrazio sumnju u elektronsko glasanje pa je tražio 
pojedinačno izjašnjavanje. 
 
Sekretar Abid Kolašinac provodi pojedinačnu prozivku: 

Ademović Kemal – za 
Ademović Kenan – suzdržan 
Alić Haris – za 
Backović Zaim – za 
Bajrović Izudin – suzdržan 
Brigić Ivan – suzdržan 
Crnogorac Branislav – protiv 
Čardžić Damir – za 
Čomor Eldar – za 
Efendić Faruk – protiv 
Fazlija Nedžad – protiv 
Filipović Selma – suzdržana 
Hajdarević Hadžem – opravdano odsutan 
Haverić Tarik – suzdržan 
Hodžić Dževad – za 
Hodžić Sabahudin – za 
Hošić Mujo - za 
Jurić Mira – za 
Kojović Predrag – suzdržan 
Konaković Elmedin – za 
Malić Mirjana – opravdano odsutna 
Mašović Amor – za 
Mehmedić Besim – za 
Mulaosmanović Fikreta – za 
Naser Nabil – opravdano odsutan  
Papo Edina – protiv 
Pindžo Mirsad – za 
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Radeljaš Esed – za 
Rađo Dževad – opravdano odsutan  
Solaković Adnan – suzdržan 
Srna Bajramović Segmendina – opravdano odsutna 
Talović Munir – suzdržan 
Vajzović Hanka – za 
Zeković Enes – za 
Zukić Amir – za 

 
Nakon pojedinačnog izjašnjavanja rezultat je sljedeći: ZA je glasalo 18, protiv 3 i 8 
suzdržano. 
Gdin. Ademović je konstatovao da je Skupština donijela Odluku  o razrješenju i imenovanju 
nezavisnog odbora za izbor i reviziju policijskog komesara 
 
 
 
AD -19. 
 
IZVJEŠTAJ O RADU I FINANSIJSKOM POSLOVANJU JU „APOTEKE SARAJEVO“ ZA  
2012.  GODINU SA ODLUKOM UPRAVNOG I NADZORNOG ODBORA O USVAJANJU 
IZVJEŠTAJA, NEOVISNIM REVIZORSKIM MIŠLJENJEM, KAO I MIŠLJENJEM 
MINISTARSTVA ZDRAVSTVA KANTONA SARAJEVO I             MIŠLJENJEM ZAVODA 
ZDRAVSTVENOG OSIGURANJA KANTONA SARAJEVO 
 
Ovaj Izvještaj poslanici/zastupnici su dobili uz poziv za sjednicu. 
 
Ispred predlagača prisutnim se obratila Sekretar ministarstva Alma Pehlić.  
 
 
U raspravi koja je uslijedila, učestvovali su : Adnan Solaković, Kenan Ademović, direktor 
Apoteka Nedim Hrelja i Kenan Ademović. 
 
Pristupilo se izjašnjavanju o Izvještaju o radu i finansijskom poslovanju ju „Apoteke Sarajevo“ 
za  2012.  godinu. 
 
Od prisutnih 29, ukupno je glasalo 28, nije glasao 1. Za je glasalo 24, uzdržanih 4, nije bilo 
protiv. 
 
Gdin. Ademović je konstatovao da je Skupština usvojila Izvještaj o radu i finansijskom 
poslovanju ju „Apoteke Sarajevo“ za  2012.  godinu. 

 

Prije pauze poslanicima/zastupnicima dostavljen je Prijedlog deklaracije o osudi izjave 
predsjednika SDP-a. 
Sekretar Abid Kolašinac je pročitao ovu deklaraciju koja glasi: 
 
„U skladu sa Članom 121 Poslovnika pripremljena je Deklaracija odnosno prijedlog 
Deklaracije o kojoj trebaju zastupnici Skupštine da se izjasne.  
 

Deklaracija o osudi izjave predsjednika SDP-a 
 

1. 
Najoštrije osuđujemo izjave predsjednika Socijaldemokratske partije BIH Zlatka Lagumdžije 
u kojima zastupnike u Skupštini i članove Vlade Kantona Sarajevo naziva fašistima, 
nacionalistima, ratnim zločincima, lopovima i reketašima. 
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2. 
Tražimo do Zlatka Lagumdžije da ukoliko ima saznanja o tačnosti gore izrečenih navoda u 
pisanoj formi i javno saopći ko su to u Skupštini i Vladi Kantona Sarajevo fašisti, ko 
nacionalisti, ko ratni zločinci, ko lopovi i ko reketaši. 
 
 

3. 
Skupština Kantona Sarajevo je ograđuje od ove i ovakvih izjava koje direktno zadiru u 
integritet zastupnika i članova Vlade Kantona Sarajevo. 
 
U raspravi su učestvovali: Predrag Kojović, Nedžad Fazlija, Mujo Hošić, Damir Čardžić, Zaim 
Backović, Branislav Crnogorac, Ivan Brigić, Premijer Suad Zeljković 
Predsjedavajući: 
Pristupilo se izjašnjavanju o Deklaraciji o osudi izjave predsjednika SDP-a . 
 
Od pristunih 29, ukupno je glasalo 27, 2 nisu glasala. Za je glasalo 21, 2 uzdržana 4 protiv.  
 
Gdin. Ademović je konstatovao da je Skupština donijela Deklaraciju o osudi izjave 
predsjednika SDP-a. 
Nastupila je pauza za ručak. 
 
 

NASTAVAK NAKON PAUZE 
 
AD – 20. 
 
IZVJEŠTAJ O RADU I IZVJEŠTAJ O FINANSIJSKOM POSLOVANJU ZAVODA ZA 
INFORMATIKU I STATISTIKU KANTONA SARAJEVO ZA 2012. GODINU 
 
Uvodne napomene o ovoj tački dnevnog reda podnio je direktor Zavoda Timur Gadžo. 
 
Kako nije bilo prijavljenih diskutanata pristupilo se izjašnjavanju. 

 
Od prisutnih 26, ukupno je glasalo 24, 2 nisu glasala. ZA je glasalo 15, suzdržanih 7, protivv 
2. 
 
Gdin. Ademović je konstatovao da Skupština nije usvojila Izvještaj o radu i izvještaj o 
finansijskom poslovanju Zavoda za informatiku i statistiku Kantona Sarajevo za 2012. 
godinu. 
 
 
Poslanik/zastupnik Elmedin Konaković izrazio je sumnju u glasanje i zatražio pojedinačno 
izjašnjavanje. 
 
 
Sekretar Abid Kolašinac provodi pojedinačnu prozivku: 

Ademović Kemal – za 
Ademović Kenan – suzdržan 
Alić Haris – za 
Backović Zaim – za 
Bajrović Izudin – suzdržan 
Brigić Ivan – suzdržan 
Crnogorac Branislav – suzdržan 
Čardžić Damir – za 
Čomor Eldar – za 
Efendić Faruk – protiv 
Fazlija Nedžad – suzdržan 
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Filipović Selma – suzdržana 
Hajdarević Hadžem – opravdano odsutan 
Haverić Tarik – za 
Hodžić Dževad – za 
Hodžić Sabahudin – za 
Hošić Mujo - za 
Jurić Mira – za 
Kojović Predrag – za 
Konaković Elmedin – za 
Malić Mirjana – opravdano odsutna 
Mašović Amor – odsutan 
Mehmedić Besim – odsutan 
Mulaosmanović Fikreta – za 
Naser Nabil – opravdano odsutan  
Papo Edina – protiv 
Pindžo Mirsad – odsutan 
Radeljaš Esed – za 
Rađo Dževad – opravdano odsutan  
Solaković Adnan – suzdržan 
Srna Bajramović Segmendina – opravdano odsutna 
Talović Munir – suzdržan 
Vajzović Hanka – odsutna 
Zeković Enes – za 
Zukić Amir – odsutan 

 
Nakon pojedinačnog glasanja zastupnika ZA je glasalo 15 zastupnika, protiv 2 i 8 suzdržano. 
 
Gdin. Ademović je konstatovao da j Skupština nije usvojila Izvještaj o radu i izvještaj o 
finansijskom poslovanju Zavoda za informatiku i statistiku Kantona Sarajevo za 2012. 
godinu. 
 
 
AD – 21. 
 
IZVJEŠTAJI O RADU I POSLOVANJU: 
 

a) JP „Televizija Kantona Sarajevo“ za 2011. godinu ; 
b) JP „Televizija Kantona Sarajevo“ za 2012. godinu;  
c) KJP Centar "Skenderija" d.o.o. Sarajevo za 2012. godinu;  
d) KJP za gospodarenje državnim šumama "Sarajevo – šume" d.o.o. za 2012. 

godinu;  
e) KJP "ZOI '84" Olimpijski centar Sarajevo d.o.o.,  za 2012. godinu;  
f) KJP "Veterinarska stanica" d.o.o. za 2012. godinu;  
g) KJP "Poljoprivredno dobro Butmir" d.o.o. za 2012. godinu.  

 
Gdin. Ademović je predložio da po ovoj tačci se vodi jedinstvena rasprava o svim 
izvještajima,  a da se pojedinačno izjašnjava o svakom izvještaju. 
Pristupilo se izjašnjavanju o ovom prijedlogu. 
 
Od prisutnih 26, ukupno je glasalo 24, 2 nisu glasala, ZA je glasalo 22, 2 su bila uzdržana, 
nije bilo protiv. 
 
Gdin. Ademović je konstatovao da je Skupština donijela zaključak o objedinjavanju tačaka 
dnevnog reda od a) do g) u jedinstvenoj raspravi a pojedinačno izjašnjavanje. 
 
Uvodna izlaganja su podnijeli:Ministrica Velida Memić i Ministar Emir Hrenovica.  
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U raspravi koja je uslijedila učestvovali su:Faruk Efendić, Nedžad Fazlija, Damir Čardžić, 
Ministar Emir Hrenovica , Besim Mehmedić, Mujo Hošić, Branislav Crnogorac 
Zaim Backović, Mirsad Pindžo, Predrag Kojović. 
 
 
 
Pristupilo se izjašnjavanju o tačkama: 
 
 
 
a) JP „TELEVIZIJA KANTONA SARAJEVO“ ZA 2011. GODINU  

 
 
Od prisutnih 21, ukupno je glasalo 19, nisu glasala 2. ZA je glasalo 5, uzdržanih 8, 6 protiv. 
 
Gdin. Ademović je konstatovao da  Skupština nije usvojila Izvještaj o radu poslovanju 
poslovanju JP  „Televizija Kantona Sarajevo“ za 2011. godinu 
 
 
b) JP „TELEVIZIJA KANTONA SARAJEVO“ ZA 2012. GODINU 

 
 
Od prisutnih 22, ukupno je glasalo 22. ZA 15, suzdržanih 6, protiv 1. 
 
Gdin. Ademović je konstatovao da  Skupština nije usvojila Izvještaj o radu poslovanju 
poslovanju JP  „Televizija Kantona Sarajevo“ za 2012. godinu 
 
c) KJP CENTAR "SKENDERIJA" D.O.O. SARAJEVO ZA 2012. GODINU 

 
 
Od prisutnih 22, ukupno je glasalo 22 i svi su glasali ZA, nije bilo uzdržanih ni protiv. 
 
Gdin. Ademović je konstatovao da je  Skupština usvojila Izvještaj o radu i poslovanju KJP 
Centar „Skenderija“ d.o.o. Sarajevo za 2012.godinu 
 
 
d) KJP ZA GOSPODARENJE DRŽAVNIM ŠUMAMA "SARAJEVO – ŠUME" D.O.O. ZA 
2012. GODINU  

 
Od prisutnih 22, ukupno je glasalo 22. ZA je glasalo 22, nije bilo protiv ni uzdržanih. 
 
Gdin. Ademović je konstatovao da je  Skupština usvojila Izvještaj o radu i poslovanju KJP za 
gospodarenje državnim šumama "Sarajevo – šume" d.o.o. za 2012. godinu  
  

 
e ) KJP "ZOI '84" OLIMPIJSKI CENTAR SARAJEVO D.O.O.,  ZA 2012. GODINU 
 
Od ukupno 22, glasalo je 22, ZA 5, uzdržanih 6, protiv 11. 
 
Gdin. Ademović je konstatovao da Skupština nije usvojila Izvještaj o radu i poslovanju KJP 
"ZOI '84" Olimpijski centar Sarajevo d.o.o.,  za 2012. godinu  
 
 

6. KJP "VETERINARSKA STANICA" D.O.O. ZA 2012. GODINU 
 
Od prisutnih 22, ukupno je glasalo 22, ZA 9, uzdržanih 8, protiv 5. 
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Gdin. Ademović je konstatovao da Skupština nije usvojila  Izvještaj o radu i poslovanju KJP  
"Veterinarska stanica" d.o.o. za 2012. godinu 
 
 
7. KJP "POLJOPRIVREDNO DOBRO BUTMIR" D.O.O. ZA 2012. g 
 
 
Od ukupno 22, glasalo je svih 22, ZA 9, uzdržanih 11, protiv 2. 
 
Gdin. Ademović je konstatovao da Skupština nije usvojila  Izvještaj o radu i poslovanju KJP  
Poljoprivredno dobro Butmir" d.o.o. za 2012. g 
 
 
 
Prije prelaska na realizaciju sljedeće tačke zastupnik Nedžad Fazlija dostavio je prijedlog 
sljedećeg zaključka: 
 
Zadužuje se Kolegij Skupštine Kantona Sarajevo da formira komisiju koja će sagledati stanje 
u preduzeću ZOI 84 doo i podnijeti izvještaj ovoj Skupštini. 
 
Pristupilo se izjašnjavanju o ovome zaključku. 
 
 
Od prisutnih 22, ukupno je glasalo 22, ZA 8, uzdržanih 9 , protiv 5. 
 
Gdin. Ademović je konstatovao da ovaj zaključak nije dobio potrebnu većinu. 
 
 
 
AD – 22. 
 
PREPORUKE UREDA ZA REVIZIJU INSTITUCIJA U FEDERACIJI BOSNE I 
HERCEGOVINE DATE U KONAČNOM IZVJEŠTAJU O REVIZIJI FINANSIJSKIH 
IZVJEŠTAJA BUDŽETA KANTONA SARAJEVO ZA 2012. GODINU 
 
Navedene preporuke poslanici/zastupnici su dobili uz poziv za sjednicu. 
 
Ispred Vlade Kantona Sarajevo o ovome materijalu uvodno izlaganje podnio je ministar 
Kozadra. 
 
 
U raspravi koja je uslijedila učestvovali su: Besim Mehmedić,  Predrag Kojović, Nedžad 
Fazlija i  Elmedin Konaković. 
U ime Kluba SDA gdin. Konaković je predložio da se prekine sjednica i da na slijedećem  
nastavku  sjednice se   ozbiljnije izanalizira ova tačka dnevnog reda, da se daju prijedlozi 
mjera i zaključaka koji bi mogli pomoći da se  iskoristi jedan kvalitetan revizorski izvještaj.  
Pristupilo se izjašnjavanju o ovome preijedlogu zalkučka  
Dakle, molim zastupnike da se izjasne o prijedlogu zastupnika Konakovića o prekidu 
sjednice. Molim vas da se izjasnite sada. 
 
Od prisutnih 22 glasalo je 20. za 17 suzdržanih 1 protiv 2.  
Gdin. Ademović je konstatovao daposlanici/zastupnici  nisu usvojili ovaj prijedlog. 
 
Poslanik/zastupnik Elmedin Konaković je izrazio sumnju u glasanje i zatražio pojedinačno 
izjašnjavanje. 
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Sekretar Abid Kolašinac provodi pojedinačnu prozivku: 
Ademović Kemal – za 
Ademović Kenan – neopravdano odsutan 
Alić Haris – za 
Backović Zaim – za 
Bajrović Izudin – neopravdano odsutan 
Brigić Ivan – suzdržan 
Crnogorac Branislav – suzdržan 
Čardžić Damir – za 
Čomor Eldar – za 
Efendić Faruk – protiv 
Fazlija Nedžad – suzdržan 
Filipović Selma – neopravdano odsutan 
Hajdarević Hadžem – opravdano odsutan 
Hodžić Dževad – za 
Hodžić Sabahudin  

 
Obzirom da je Skupština ostala  bez kvoruma gdin. Ademović je bio prinuđen da prekine ovo 
zasjedanje Skupštine u  20.17 sati. 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

NASTAVAK RADA 32. RADNE SJEDNICE 
SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO 

ODRAŽAN 11.03.2014.GODINE 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Otvarajući nastavak rada 32. Radne sjednice Predsjedavajuća je pozdravila prisutne 
poslanike, članove Vlade i goste, kao i predstavnike medija koji prate rad sjednice. 

 
Prema evidenciji Službe, sjednici trenutno prisustvuje 22 poslanik/a,  što je dovoljan broj za 
punovažan rad i odlučivanje. 

 
Izostanak sa ove sjednice opravdali su: Ivan Brigić. Hanka Vajzović, Munir Talović i Kenan 
Ademović. 
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AD - 22.  
 

PREPORUKE UREDA ZA REVIZIJU INSTITUCIJA U FEDERACIJI BOSNE I 
HERCEGOVINE DATE U KONAČNOM IZVJEŠTAJU O REVIZIJI FINANSIJSKIH 
IZVJEŠTAJA BUDŽETA KANTONA SARAJEVO ZA 2012.GODINU 

 
Navedene preporuke poslanici/zastupnici dobili uz poziv za sjednicu. 
 
Uvodne napomene o ovoj tačci dnevnog reda podnio je ministar Muhamed Kozadra.  
U raspravi su učestvovali:Besim Mehmedić, Nedžad Fazlija,Naser Nabil, Elmedin Konaković, 
Faruk Efendić, Eldar Čomor, Zaim Backović, Esed Radeljaš, Dževad Hodžić, Damir Čardžić, 
Enes Zeković,Izudin Bajrović ,Mujo Hošić, Adnan Solaković ,Mirsad Pindžo, 
Dževad Rađo,Branislav Crnogorac, Ministar Muhamed Kozadra, Ministar Ivica Šarić, Ministar 
Nermin Pećanac, Predrag Kojović i Amir Zukić.  
 
Skupština je  jednoglasno usvojila sljedeće zaključke: 

 
Zadužuje se Vlada Kantona Sarajevo da odmah uputi prema Tužilaštvu Kantona 

Sarajevo, na provjeru  kompletnu dokumentaciju  koja se odnosi na proceduru izbora  
najpovoljnijeg  dobavljača  za realizaciju  kapitalnog transfera  kod Ministarstva saobraćaja  
za projekat sanacije tramvajske pruge, a realizovanog tokom 2012.godine. 
 
 Zadužuje se Vlada Kantona Sarajevo da Preporuke Ureda za reviziju institucija u 
Federaciji Bosne i Hercegovine, date u Konačnom Izvještaju o reviziji finansijskih izvještaja 
Budžeta Kantona Sarajevo za 2012. godinu, dostavi Tužilaštvu Kantona Sarajevo na dalje 
postupanje. 
 
 
Rad na 32. Radnoj sjednici završen je u 13.30 sati. 
 
 
 
            SEKRETAR                                                                   PREDSJEDAVAJUĆA                      
SKUPŠTINE  KANTONA SARAJEVO                           SKUPŠTINE  KANTONA SARAJEVO 
     Abid Kolašinac, dipl.pravnik                                                   Prof.dr Mirjana Malić                
 
Sastavni dio ovog zapisnika su stenogramske bilješke, u kojima su detaljno obrazložene 
diskusije poslanika/zastupnika , audio i CD snimak sjednice, koji se čuvaju u Službi za 
skupštinske poslove Skupštine Kantona Sarajevo. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


